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Proponowany porządek obrad   

1. Otwarcie I posiedzenia Rady Studentów PSRP. 

2. Wskazanie protokolanta posiedzenia. 

3. Stwierdzenie kworum na podstawie listy obecności. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

5. Komunikaty Przewodniczącego PSRP. 

6. Przedstawienie podziału obowiązków Rady Wykonawczej PSRP. 

7. Sprawozdanie z działalności Rady Wykonawczej i biur PSRP. 

8. Przedstawienie struktury organizacyjnej Biura PSRP. 

9. Informacja nt. stanu lokalu, inwentarza, dokumentacji i finansów PSRP. 

10. Przedstawienie preliminarza budżetowego PSRP na rok 2023. 

11. Przyjęcie Regulaminu dyscypliny finansowej PSRP. 

12. Przedstawienie informacji dotyczących rozliczania podróży służbowej. 

13. Przyjęcie Regulaminu Rady Studentów PSRP. 

14. Ustalenie zasad usprawiedliwiania nieobecności na posiedzeniach Rady Studentów 

PSRP i Komisji Rewizyjnej. 

15. Zatwierdzenie kalendarza posiedzeń Rady Studentów PSRP. 

16. Przedstawienie planu audytu wewnętrznego funkcjonowania PSRP. 

17. Przedstawienie celów strategicznych członków Rady Wykonawczej PSRP oraz 

Dyrektora Biura Prasowego PSRP. 

18. Informacje nt. harmonogramu prac i projektów PSRP w roku 2023.Podsumowanie 

działalności Koordynatora PSRP przy Polskiej Komisji Akredytacyjnej. 

19. Utworzenie Komisji ds. współpracy zewnętrznej PSRP. 

20. Zaopiniowanie kandydata na Przewodniczącego Komisji ds. współpracy zewnętrznej 

PSRP. 

21. Utworzenie Komisji ds. ewaluacji PSRP. 

22. Zaopiniowanie kandydata na Przewodniczącego Komisji ds. ewaluacji PSRP. 

23. Utworzenie Komisji ds. dydaktyki i jakości kształcenia PSRP. 



 

24. Zaopiniowanie kandydata na Przewodniczącego Komisji ds. dydaktyki i jakości 

kształcenia PSRP. 

25. Utworzenie Komisji ds. prawno-socjalnych PSRP. 

26. Zaopiniowanie kandydatki na Przewodniczącą Komisji ds. prawno-socjalnych PSRP. 

27. Utworzenie Komisji ds. współpracy zagranicznej PSRP. 

28. Zaopiniowanie kandydatki na Przewodniczącą Komisji ds. współpracy zagranicznej 

PSRP. 

29. Utworzenie Komisji ds. projektów PSRP. 

30. Zaopiniowanie kandydata na Przewodniczącego Komisji ds. projektów PSRP. 

31. Podsumowanie działalności przedstawicieli studentów w Radzie Głównej Nauki  

i Szkolnictwa Wyższego w kadencji 2021-2022. 

32. Wybór przedstawicieli studentów do Rady Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego. 

33. Wybór członków komisji dyscyplinarnej do spraw nauczycieli akademickich przy 

Radzie Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego. 

34. Podsumowanie działalności Rzecznika Praw Studenta PSRP w kadencji 2021-2022. 

35. Powołanie Rzecznika Praw Studenta PSRP. 

36. Podsumowanie działalności Koordynatora PSRP przy Polskiej Komisji Akredytacyjnej 

37. Przyjęcie opinii w sprawie kandydata na przedstawiciela w Radzie NAWA. 

38. Przyjęcie opinii w sprawie kandydatki na Pełnomocniczkę PSRP ds. współpracy  

z Ukrainą. 

39. Informacje od przedstawicieli komisji branżowych PSRP. 

40. Sprawy bieżące. 

41. Wolne wnioski. 

42. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

 

 



 

Przyjęty porządek obrad   

1. Otwarcie I posiedzenia Rady Studentów PSRP. 

2. Wskazanie protokolanta posiedzenia. 

3. Stwierdzenie kworum na podstawie listy obecności. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

5. Komunikaty Przewodniczącego PSRP. 

6. Przedstawienie podziału obowiązków Rady Wykonawczej PSRP. 

7. Podsumowanie działalności Rzecznika Praw Studenta PSRP w kadencji 2021-2022. 

8. Powołanie Rzecznika Praw Studenta PSRP. 

9. Sprawozdanie z działalności Rady Wykonawczej. 

10. Przedstawienie struktury organizacyjnej Biura PSRP i sprawozdanie z działalności biur. 

11. Informacja nt. stanu lokalu, inwentarza, dokumentacji i finansów PSRP. 

12. Przedstawienie preliminarza budżetowego PSRP na rok 2023. 

13. Przyjęcie Regulaminu dyscypliny finansowej PSRP. 

14. Przedstawienie informacji dotyczących rozliczania podróży służbowej. 

15. Przyjęcie Regulaminu Rady Studentów PSRP. 

16. Ustalenie zasad usprawiedliwiania nieobecności na posiedzeniach Rady Studentów 

PSRP i Komisji Rewizyjnej. 

17. Zatwierdzenie kalendarza posiedzeń Rady Studentów PSRP. 

18. Przedstawienie planu audytu wewnętrznego funkcjonowania PSRP. 

19. Przedstawienie celów strategicznych członków Rady Wykonawczej PSRP oraz 

Dyrektora Biura Prasowego PSRP. 

20. Informacje nt. harmonogramu prac i projektów PSRP w roku 2023. 

21. Utworzenie Komisji ds. współpracy zewnętrznej PSRP. 

22. Zaopiniowanie kandydata na Przewodniczącego Komisji ds. współpracy zewnętrznej 

PSRP. 

23. Utworzenie Komisji ds. ewaluacji PSRP. 

24. Zaopiniowanie kandydata na Przewodniczącego Komisji ds. ewaluacji PSRP. 



 

25. Utworzenie Komisji ds. dydaktyki i jakości kształcenia PSRP. 

26. Zaopiniowanie kandydata na Przewodniczącego Komisji ds. dydaktyki i jakości 

kształcenia PSRP. 

27. Utworzenie Komisji ds. prawno-socjalnych PSRP. 

28. Zaopiniowanie kandydatki na Przewodniczącą Komisji ds. prawno-socjalnych PSRP. 

29. Utworzenie Komisji ds. współpracy zagranicznej PSRP. 

30. Zaopiniowanie kandydatki na Przewodniczącą Komisji ds. współpracy zagranicznej 

PSRP. 

31. Utworzenie Komisji ds. projektów PSRP. 

32. Zaopiniowanie kandydata na Przewodniczącego Komisji ds. projektów PSRP. 

33. Podsumowanie działalności przedstawicieli studentów w Radzie Głównej Nauki  

i Szkolnictwa Wyższego w kadencji 2021-2022. 

34. Wybór przedstawicieli studentów do Rady Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego. 

35. Wybór członków komisji dyscyplinarnej do spraw nauczycieli akademickich przy 

Radzie Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego. 

36. Podsumowanie działalności Koordynatora PSRP przy Polskiej Komisji Akredytacyjnej. 

37. Przyjęcie opinii w sprawie kandydata na przedstawiciela w Radzie NAWA. 

38. Przyjęcie opinii w sprawie kandydatki na Pełnomocniczkę PSRP ds. współpracy  

z Ukrainą. 

39. Informacje od przedstawicieli komisji branżowych PSRP. 

40. Sprawy bieżące. 

41. Wolne wnioski. 

42. Zamknięcie posiedzenia. 



 

Realizacja porządku obrad 

Ad. 1. Otwarcie I posiedzenia Rady Studentów PSRP. 

Kewin Lewicki otworzył posiedzenie Rady Studentów. Powitał wszystkich zebranych  

i podziękował przedstawicielom samorządów studenckich Akademii Górniczo-Hutniczej  

i Uniwersytetu Jagiellońskiego za działalność na rzecz organizacji tego posiedzenia. 

 

Ad. 2. Wskazanie protokolanta posiedzenia. 

Po odczytaniu odpowiedniej podstawy prawnej Kewin Lewicki na protokolanta obrad 

wskazał Mateusza Ostrowskiego.  

 

Ad. 3. Stwierdzenie kworum na podstawie listy obecności. 

Kewin Lewicki na podstawie listy obecności stwierdził, że wszyscy członkowie Rady 

Studentów są obecni co oznacza, że Rada Studentów jest prawomocna do podejmowania 

wiążących decyzji na bieżącym posiedzeniu. 

 

Ad. 4. Przyjęcie porządku obrad. 

Kewin Lewicki poinformował, że proponowany porządek obrad został przekazany przed 

posiedzeniem członkom Rady Studentów drogą mailową, jednak zaznaczył, że chcę 

zaproponować zmianę w tej propozycji. W ramach nowej propozycji punkty dot. 

sprawozdania i wyboru Rzecznika Praw Studenta (wcześniej punkty 34 i 35) zostałyby 

zrealizowane jako punkty 7 i 8, wraz z odpowiednim przesunięciem pozostałych punktów 

porządku obrad. 

Kewin Lewicki poprosił o zgłaszanie uwag do nowej propozycji porządku obrad.  

Obecne na posiedzeniu osoby nie wniosły uwag.  

Dodatkowo w ramach tego punktu Kewin Lewicki poprosił Małgorzatę Poszwę  

o przedstawienie członkom Rady Studentów informacji o sposobie oddawania głosów 

podczas bieżącego posiedzenia.  



 

Małgorzata Poszwa przedstawiła informację o sposobie głosowania za pomocą platformy 

elektronicznej. Zostało zorganizowane testowe głosowanie w celu sprawdzenia poprawnego 

działania platformy. Głosowanie przebiegło pomyślnie. Wszyscy członkowie Rady Studentów 

oddali swoje głosy.  

Wobec powyższego Kewin Lewicki poprosił członków Rady Studentów o oddanie głosów  

w przedmiocie przyjęcia proponowanego porządku obrad po poprawce. 

Głosowanie #1 (jawne) – przyjęcie proponowanego porządku obrad po poprawce. 

Statutowa liczba członków uprawnionych do głosowania: 13 

Liczba członków obecnych: 13 

Liczba głosów „ZA”: 13 

Liczba głosów „PRZECIW”: 0 

Liczba głosów: „WSTRZYMUJE SIĘ”: 0 

W związku z wynikami głosowania Kewin Lewicki stwierdził, że Rada Studentów przyjęła 

porządek obrad. 

 

Ad. 5. Komunikaty Przewodniczącego PSRP. 

Kewin Lewicki poinformował zebranych, że najważniejszymi aktywnościami podjętymi przez 

niego od początku kadencji było m.in.: 

● bieżąca praca, wraz z Radą Wykonawczą oraz pracownikami biur PSRP, w zakresie 

usystematyzowania dokumentacji otrzymanie od przedstawicieli PSRP poprzedniej 

kadencji w tym przeprowadzenie kontroli dokumentacji finansowej za rok 2022. 

● wdrożenie się kanały komunikacji i procedury dot. kontaktu z instytucjami 

współpracującymi z PSRP.  

● koordynacja wdrożenia nowego systemu informatycznego w PSRP. 

● przygotowanie preliminarza finansowego PSRP. 

Ponad to Kewin Lewicki wymienił spotkania oraz posiedzenia w których reprezentował PSRP 

oraz przybliżył zebranym szczegóły niektórych z zebrań: 



 

● spotkania z dyrektorami odpowiednich departamentów w Ministerstwie Edukacji  

i Nauki.  

● dwa spotkania z Ministrem Edukacji i Nauki – przedmiotem spotkania było m. in. 

zwiększenie subwencji dla PSRP, reforma systemu stypendialnego oraz wpisanie 

instytucji Rzecznika Praw Studenta do Ustawy prawo o szkolnictwie wyższym i nauce. 

● spotkanie z Prezydentem RP, doradcą Prezydenta oraz Przewodniczącym Rady ds. 

Szkolnictwa Wyższego w sprawie nowelizacji Ustawy prawo o szkolnictwie wyższym 

 i nauce. 

● udział w trzech posiedzeniach Sejmowej Komisji Edukacji, Nauki i Młodzieży. 

● spotkanie z marszałkiem województwa mazowieckiego oraz sekretarzem marszałkiem 

województwa mazowieckiego – przedmiotem spotkania było dofinansowanie 

wydarzeń PSRP takich jak posiedzeń Rady Studentów, krajowa konferencji czy 

konwent przewodniczących. 

● spotkanie z Przewodniczącym Rady Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego w sprawie 

zmian w Ustawy prawo o szkolnictwie wyższym i nauce oraz zapoznania z sylwetkami 

nowych przedstawicieli PSRP w RGNiSW. 

● udział w zjazdach komisji branżowych: Forum Uniwersytetów Polskich, Komisji Uczelni 

Mundurowych. 

● udział w Prezydium PKA oraz Posiedzeniu Plenarnym PKA. 

● udział w spotkaniu z partnerem PSRP – firmą Microsoft. 

Do tego Kewin Lewicki poinformował o zbliżającym się spotkaniu z przewodniczącym 

Konferencji Rektorów Akademickich Szkół Polskich. 

 

Ad. 6. Przedstawienie podziału obowiązków Rady Wykonawczej PSRP. 

Kewin Lewicki poprosił członków Rady Wykonawczej o przedstawienie swoich obowiązków. 

Julia Bednarska w ramach zakresu zadań, który do niej należy wymieniła:  

● realizacje zadań zleconych przez Przewodniczącego PSRP; 

● przeprowadzanie audytu  działań realizowanych przez PSRP;  



 

● przygotowanie oferty szkoleniowej PSRP we współpracy wraz Ewą Staruch;  

● koordynacja przy tworzeniu publikacji dla przedstawicieli pełniących funkcję  

w organach samorządów studenckich; 

● pozyskiwanie projektów zewnętrznych.   

Jakub Stefaniak w ramach zakresu zadań, który do niego należy wymienił: 

● realizacje zadań zleconych przez Przewodniczącego PSRP; 

● przygotowanie organizacyjnie wydarzeń PSRP takich jak: Konferencja Krajowa,  

Akademia PSRP, Konferencja Ekspertów Praw Studenta, Konwent Przewodniczących 

Samorządów Studenckich oraz Gala Nagród Środowiska Studenckiego „ProJuvenes”; 

● wsparcie studentów z niepełnosprawnościami. 

Urszula Lis w ramach zakresu zadań, który do niej należy wymieniła: 

● promowanie projektów poświęconych mobilności studenckiej; 

● wsparcie przedstawicieli samorządów studenckich w sprawach dot. studentów 

zagranicznych przebywających w Polsce; 

● reprezentowanie PSRP w ramach prac ESU oraz grupy V4+;  

● obsługa Helpdesku dla studentów zagranicznych. 

Mateusz Salamon w ramach zakresu zadań, który do niego należy wymienił: 

● przygotowanie bazy dobrych praktyce w zakresie tematu ewaluacji; 

● opracowanie procesów podnoszenia jakości działań i prac organów PSRP; 

● prowadzenie ewaluacji działań podjętych przez PSRP. 

Waldemar Wojna w ramach zakresu zadań, który do niego należy wymienił: 

● czuwanie nad zapewnianie odpowiedniej jakości kształcenia; 

● odpowiadanie na pytania studentów w tematach dot. jakości kształcenia i dydaktyki; 

● przygotowanie szkolenia dla samorządów studenckich w tematyce jakości kształcenia 

i dydaktyki; 

● analiza rozwiązań stosowanych na poszczególnych uczelniach w zakresie jakości 

kształcenia i dydaktyki;    

● przygotowanie aspektu merytorycznego Konferencji Ekspertów Praw Studenta. 



 

Małgorzata Poszwa w ramach zakresu zadań, który do niej należy wymieniła: 

● przygotowanie dokumentów w ramach statutowej działalności organów PSRP; 

●  przygotowanie opinii aktów prawnych ogólnopolskich dot. szkolnictwa wyższego ze 

strony PSRP oraz opinii dot. regulaminów: samorządów studenckich, studiów czy 

pomocy materialnej; 

● odpowiadanie na pytania studentów w zakresie spraw prawnych; 

● przygotowanie szkoleń dot. praw i obowiązków studenta.  

Ewa Staruch w ramach zakresu zadań, który do niej należy wymieniła: 

● utrzymywanie stałego kontaktu i współpracy między organami PSRP a komisjami 

branżowymi czy miastowymi porozumieniami samorządów studenckich; 

● wsparcie organizacyjne i logistyczne posiedzeń organów statutowych PSRP; 

● koordynacja oferty szkoleniowej PSRP w zakresie pozyskiwania szkoleniowców. 

Paweł Zdybel w ramach zakresu zadań, który do niego należy wymienił: 

● przygotowanie oferty partnerskiej PSRP; 

● pozyskiwanie partnerów biznesowych i instytucjonalnych oraz patronatów; 

● doradzanie samorządom studenckich w zakresie pozyskiwania partnerów; 

● stworzenia bazy organizacji partnerskich PSRP oraz utrzymywanie z nimi kontaktu.  

 

Ad. 7. Podsumowanie działalności Rzecznika Praw Studenta PSRP w kadencji 2021-2022. 

Mateusz Kuliński na wstępie pogratulował wszystkim osobom wybranym na XXVII Zjeździe 

Delegatów PSRP do organów statutowych PSRP w ramach kadencji 2023-2024. Dodatkowo 

podziękował Kewinowi Lewickiemu za wzmożone działania, już od pierwszych dni nowej 

kadencji, na rzecz postulowania zmian w Ustawie prawo o szkolnictwie wyższym,  

w kontekście utworzenia zapisów dot. funkcji Rzecznika Praw Studenta. Mateusz Kuliński 

zaznaczył, że jednym z najważniejszych aspektów jego działalności jakie uznaje za sukces jest 

zbudowanie zespołu kompetentnych osób działających z nim jako Rzecznikiem Praw 

Studenta. Zaznaczył, że przy obecnej sytuacji finansowej i organizacyjnej instytucji Rzecznika 

Praw Studenta, jednoosobowo, nie byłby wstanie obsługiwać wszystkich zgłoszonych spraw. 



 

Dodatkowo zaznaczył, że w ramach niniejszego punktu wspierać go będą dwie osoby  

z utworzonego przez niego zespołu, które m. in. omówią działalność Rzecznika Praw Studenta 

od jego powołania do dnia 10 listopada 2022 r., omówią sprawy bieżące od wymienionej daty 

do dzisiejszego posiedzenia oraz przedstawią propozycje rozwoju działalności Rzecznika Praw 

Studenta, jeśli Rada Studentów zdecyduje się na wybór Mateusza Kulińskiego na kolejną 

kadencję.  

Jakub Jasiński przedstawił informacje dotyczące działań Rzecznika Praw Studenta w ramach 

ubiegłej kadencji organów PSRP tj. od pierwszego posiedzenia Rady Studentów kadencji 

2021-2022 do 10 listopada 2022 r. W ramach nich wymienił między innymi: 

● organizowanie szkoleń, debat oraz konferencji w tematyce poświęcone:  

o prawom i obowiązkom studenta; 

o  opiniowaniem programów studiów; 

o prawidłową konstrukcją sylabusa zajęć; 

o działalności samorządów studenckich w obliczu wojny w Ukrainie. 

● współpraca z organami statutowym PSRP, z Rzecznikiem Praw Doktoranta, organami 

poszczególnych uczelni czy innymi instytucjami publicznymi;  

● Rozpatrywanie zgłoszonych przez studentów spraw 

Dodatkowo Jakub Jasiński wymienił statystykę dotyczącą spraw zgłoszonych przez 

studentów. W ramach niej wyróżnił, że Rzecznik Praw Studenta otrzymał 863 zgłoszeń w tym: 

● 523 sprawy były zgłoszone przez Helpdesk; 

● 192 sprawy były zgłoszone przez wiadomość e-mail na adres e-mail Rzecznika Praw 

Studenta;  

● 142 sprawy były zgłoszone przez wiadomość e-mail na adres e-mail Biura PSRP; 

● 6 spraw było zgłoszonych innymi kanałami. 

Jakub Jasiński zaznaczył, że Rzecznik Praw Studenta, wraz zespołem, doszedł do wniosku,  

w trakcie trwania kadencji, iż istnieje potrzeba      usystematyzowania      wpływających spraw.  

W związku z tym utworzona została ewidencja wpływających spraw.  



 

Edyta Skwira przedstawiła informację bieżące dot. działalności Rzecznika Praw Studenta od 

dnia 10 listopada 2022 r. do bieżącego posiedzenia. W wymienionym czasie do Rzecznika 

Praw Studenta wpłynęło 96 spraw. Dodatkowo Edyta Skwira uzupełniła wypowiedź 

przedmówcy, iż najwięcej spraw wpływa w związku z zapisami art. 94 Ustawy czyli spraw 

związanych ze stypendiami. Dodatkowo niepokojącym trendem wzrostowym jest ilość spraw 

związanych  

z nadużyciami prowadzących zajęcia, w szczególności na uczelniach medycznych, kończących 

się potem problemami z zakończeniem toku nauczania studenta.  

Jakub Jasiński przedstawił propozycje działań, jakie warto byłoby podjąć na drodze wpisania 

instytucji Rzecznika Praw Studenta do Ustawy. Wśród nich wymienił: 

● Propozycje zmian zapisów do Statutu PSRP: 

o usystematyzować pojęcia oraz nazewnictwo w celu jego większej zgodności  

z Ustawą; 

o implementacja wymogów jakie musi spełnić osoba, aby mogła zostać wybrana 

na funkcję Rzecznika Praw Studenta – zespół Rzecznika Praw Studenta 

proponuję, aby zapis te były analogiczne do przepisów dotyczących Rzecznika 

Praw Obywatelskich czy Rzecznika Praw Dziecka;  

o zastąpienie zapisu stanowiącego, że Rzecznika Praw Studenta nie może mieć 

statusu studenta na rzecz zapisu, że Rzecznika Praw Studenta musi mieć co 

najmniej tytuł zawodowy magistra; 

● Wymóg opracowania przez Rzecznika Praw Studenta regulamin zgłaszania spraw 

przez studentów.  

Edyta Skwira przedstawiła główne założenia regulaminu zgłaszania spraw przez studentów. 

Wśród nich opisała: 

● ujednolicenie ścieżki komunikacji z Rzecznikiem Praw Studenta (komunikacja przez 

Helpdesk); 

● wskazanie kto może zgłaszać sprawy (tutaj zostały przybliżone przykłady, że czasem 

do Rzecznika Praw Studenta wpływają zgłoszenia od dziennikarzy); 



 

● rozróżnienie spraw, na które odpowiedzi od Rzecznika Praw Studenta będą opinią 

albo będą informacją prawną; 

● usystematyzowanie czasu na odpowiedź na zgłoszoną sprawę; 

● uregulowanie kwestii RODO. 

● ujęcie procedury odpowiedzi dot. tej samej sprawy. 

Mateusz Kuliński podziękował swoim współpracownikom na przedstawienie wszystkich 

informacji i poprosił o zadawanie pytań.  

Małgorzata Poszwa zapytała czy zdaniem Rzecznika Praw Studenta i jego zespołu, są tematy, 

na tyle często powtarzające się, że PSRP powinno podjąć starania w celu rozwiązania tego 

problemu na skalę Polski     , przez postulowanie zmian w prawie.  

Mateusz Kuliński odpowiedział, że są takie tematy. W szczególności wyróżnił zapytanie o stan 

członkostwa i pełnienie funkcji w samorządzie studenckim między zakończeniem studiów  

I stopnia, a przed rozpoczęciem studiów II stopnia. Dodatkowo wspomniał też o rozważeniu 

przeprowadzania ogólnopolskiej akcji informacyjnej dot. specyfiki studiów niestacjonarnych, 

gdyż patrząc po sporej ilości zgłoszeń od studentów, spora część utożsamia studia 

niestacjonarne ze studiami realizowanymi tylko i wyłącznie w weekend. Studenci 

niestacjonarni zgłaszają uwagi do Rzecznika Praw Studenta, gdy zdarzy się, że ich zajęcia 

realizowane czasem są w tygodniu roboczym w typowych godzinach pracy.   

Tomasz Maurek zapytał czy zdarzają się pytania o oskładkowanie umów ZUS w czasie między 

I, a II stopniem. 

Mateusz Kuliński odpowiedział, że takie pytania padają. Zaznaczył, jednak że w niektórych 

sprawach wykraczając poza samą materię      prawa dot. szkolnictwa wyższego jako Rzecznik 

Praw Studenta stara się odesłać studenta z daną, wielowątkową sprawą, do odpowiednich 

instytucji publicznych, które mogą pomóc w danym zakresie. 

 

Ad. 8. Powołanie Rzecznika Praw Studenta PSRP. 

Przed przystąpieniem do głosowania Kewin Lewicki zaznaczył, że na podstawie obecnie 

obowiązującego regulaminu Rady Studentów głosowania dot. wyboru Rzecznika Praw 



 

Studenta PSRP jest głosowaniem jawnym, a nie tajnym, mimo że jest głosowaniem 

osobowym, stąd zapytał Mateusza Kulińskiego czy nie przeszkadza mu forma głosowania 

jawnego, gdyż jeśli preferowałby formę tajną to on podda pod głosowanie wniosek  

o utajnienie tego głosowania.   

Mateusz Kuliński odpowiedział, że nie ma nic przeciw formie głosowania jawnego. 

Wobec powyższego Kewin Lewicki poprosił członków Rady Studentów o oddanie głosów  

w sprawie podjęcia uchwały dotyczącej powołania Mateusza Kulińskiego na stanowisko 

Rzecznika Praw Studenta. 

Po zakończeniu głosowania, na podstawie otrzymanych wyników, Kewin Lewicki ogłosił 

wyniki: 

Po zakończeniu głosowania, na podstawie otrzymanych danych, Kewin Lewicki ogłosił wyniki: 

Głosowanie #2 (jawne) – powołanie Mateusz Kulińskiego na stanowisko Rzecznika Praw 

Studenta PSRP. 

Statutowa liczba członków uprawnionych do głosowania: 13 

Liczba członków obecnych: 13 

Liczba głosów „ZA”: 13 

Liczba głosów „PRZECIW”: 0 

Liczba głosów: „WSTRZYMUJE SIĘ”: 0 

W związku z wynikami głosowania Kewin Lewicki stwierdził, że Rada Studentów podjęła 

uchwałę o powołaniu Mateusza Kulińskiego na stanowisko Rzecznika Praw Studenta. 

Mateusz Kuliński podziękował Radzie Studentów za zaufanie wobec jego osoby i zebranego 

przez niego zespołu.  

Kewin Lewicki ogłosił 20-minutową przerwę w posiedzeniu. 

 

Ad. 9. Sprawozdanie z działalności Rady Wykonawczej. 

Kewin Lewicki wznowił posiedzenie po przerwie i poprosił członków Rady Wykonawczej  

o przedstawienie informacji o zrealizowanych przedsięwzięciach, przez każdego nich, od 

początku kadencji do bieżącego posiedzenia.   



 

Julia Bednarska wymieniła następujące rzeczy: 

● uczestnictwo w tworzeniu analizy propozycji zmian przepisów do nowelizacji ustawy 

Prawo o szkolnictwie wyższym i nauce; 

● analiza dokumentacji projektów zewnętrznych podjętych przez PSRP w latach 2021-

2022; 

● sporządzenie projektu planu audytu PSRP na 2023 rok; 

● sporządzenie wniosku o zadanie zlecone, tj. dla projektu "Strefa komfortu PSRP" wraz 

z Jakubem Stefaniakiem oraz rozpoczęcie prac nad wnioskiem o zadanie zlecone dla 

celów projektu skierowanego do mediów studenckich. 

Jakub Stefaniak wymienił następujące rzeczy: 

● współpraca z Julią Bednarską w sporządzeniu wniosku o zadanie zlecone dla celów 

projektu “Strefa Komfortu”; 

● przygotowanie założeń do realizacji projektu skierowanego do mediów studenckich; 

● analiza projektów realizowanych przez PSRP w kadencji 2021/2022; 

● koordynacja działań w zakresie przygotowania rekrutacji do komisji PSRP; 

● przygotowanie merytoryczne szkoleń, prowadzonych z zakresu realizacji projektów  

w obecnej kadencji. 

Jakub Stefaniak zaznaczył, że dalsze elementy dot. jego ostatniej pracy zostaną rozwinięte  

w dalszej części obrad m.in. w ramach punktu 20 dot. harmonogramu prac i projektów PSRP 

w 2023 roku. 

Urszula Lis wymieniła następujące rzeczy: 

● przygotowanie, wraz z Małgorzatą Poszwą, glosariusza angielskich nazw PSRP oraz 

rozpoczęcie tłumaczeń glosariusza dotyczącego PSRP; 

● sporządzenie i wysłanie sprawozdania dotyczącego QA FIT do ESU; 

● Rozpoczęcie przygotowań do poprawy dostępności informacji na stronie PSRP na 

bazie dobrych praktyk ze stron innych unii studenckich z Europy. 

Mateusz Salamon wymienił następujące rzeczy: 



 

● przygotowanie pliku z opisem analizy SWOT oraz przeprowadzenie analizy SWOT PSRP 

na spotkaniu Rady Wykonawczej; 

● przygotowanie pliku z instrukcją tworzenia celów strategicznych dla członków Rady 

Wykonawczej; 

● Przygotowanie merytorycznie szkolenia z zakresu ewaluacji oraz plików dla komisji 

ewaluacji. 

Waldemar Wojna wymienił następujące rzeczy: 

● zaplanowanie programu mentoringowego dla osób zaangażowanych w jakość 

kształcenia; 

● przygotowanie bazy pomysłów związanych z przyszłą działalnością PSRP; 

● współtworzenie z Mateuszem Salamonem raportu podsumowującego z praw 

i obowiązków studenta 2022/2023; 

● przygotowanie bazy finansowania samorządów z wszystkich krajów europejskich 

z uwzględnieniem liczby studentów w danym państwie oraz płacy minimalnej we 

współpracy z Urszula Lis i Mateuszem Salamonem; 

● praca nad odpowiedzią w sprawie tematów związanych z jakością kształcenia 

dotyczących stanowiska FUT. 

Małgorzata Poszwa wymieniła następujące rzeczy: 

● przygotowanie dokumentacji wewnętrznej organów PSRP, m.in.: 

o zarządzeń Przewodniczącego PSRP; 

o uchwał Rady Studentów PSRP; 

o planu posiedzenia Rady Studentów PSRP; 

o regulaminu Rady Studentów PSRP; 

o propozycji zmian w statucie PSRP dot. Rzecznika Praw Studenta PSRP 

o regulaminu dyscypliny finansów publicznych PSRP, we współpracy   

z Michałem Gerusem.  

● Przygotowanie odpowiedzi na pismo Rzecznika Praw Obywatelskich dot. podjęcia 

działań legislacyjnych zmierzających do przyznania pokrzywdzonemu statusu strony  



 

w postępowaniach dyscyplinarnych w sprawach studentów, doktorantów i nauczycieli 

akademickich. 

Dodatkowo Małgorzata Poszwa poprosiła wszystkich, jeśli mają jeszcze jakieś uwagi do 

wcześniej wymienionego pisma do RPO, to jest jeszcze czas, je zgłosić. 

Ewa Staruch wymieniła następujące rzeczy: 

● bieżący kontakt telefoniczny i mailowy      z przewodniczącymi komisji branżowych, m. 

in. w sprawach: 

o udzielenia informacji na temat ogólnej liczby studentów w uczelni od 2018 r. 

do 2022 r.; 

o dzielenia informacji na temat liczby przyznanych stypendiów socjalnych  

w Uczelni w latach od 2018 r. do 2022 r.; 

o zebrania informacji na temat dotychczasowego funkcjonowania PSRP oraz 

wymagań jakie mają Komisje Branżowe w odniesieniu do przyszłej współpracy 

z PSRP. 

● koordynowanie organizacji I posiedzenia Rady Studentów, w tym kontakt z członkami 

organów statutowych oraz kandydatami odpowiednie funkcję, gośćmi oraz 

przedstawicielami komisji branżowych (m. in. w celu koordynacji sprawozdań Komisji 

Branżowych); 

● pozyskanie pierwszych danych kontaktowych do osób, które PSRP będzie mogło 

zrekrutować jako szkoleniowców. 

Paweł Zdybel wymienił następujące rzeczy: 

● Analiza współpracy PSRP z partnerami zewnętrznymi w latach 2019-2022, w tym 

zapoznanie się z umowami sponsorskimi podpisanymi w ubiegłej kadencji  oraz 

ustalenie świadczeń proponowanych partnerom w ostatnich latach. 

● Przygotowanie oferty sponsorskiej dla firmy Microsoft Polska, udział w spotkaniu z tą 

firmą wraz z Kewinem Lewickim w celu podjęcia pierwszej współpracy oraz późniejsze 

prowadzenie bieżącego kontaktu z Microsoft Polska. 



 

● Podjęcie działań w zakresie przygotowania ogólnej oferty sponsorskiej PSRP w ramach 

partnerstwa okresowego oraz strategicznego. 

Kewin Lewicki podziękował wszystkim członkom Rady Wykonawczej za przedstawione 

informację i poprosił zebranych o zadawanie pytań do przedstawionych sprawozdań.  

Bartosz Wiszniowski zapytał, czy przed migracją przestrzeni roboczej PSRP, a co za tym idzie 

też komisji branżowych, czy zostaną odpowiednio wcześniej wysłane instrukcje, zalecenia  

i informację, jak z nowej przestrzeni roboczej Microsoft korzystać i aby dotychczasowe dane 

i skrzynki również zostały przeniesione.  

Kewin Lewicki odpowiedział, że jest taki plan przekazania takich informacji przed 

dokonaniem zmiany systemu.  

Bartosz Chojnacki zapytał, czy poza instrukcjami przewidziane jest także szkolenie m. in. dla 

członków Rady Studentów z prawidłowego korzystania nowej przestrzeni roboczej.  

Kewin Lewicki odpowiedział, że tak, w ramach II posiedzenia Rady Studentów takie szkolenie 

jest planowane.  

Aleksandra Zmuda Trzebiatowska zadała pytanie w jakiej formie będą prezentowane 

sprawozdania członków Rady Wykonawczej oraz przedstawicieli Komisji Branżowych – czy 

będą one ustanie jak miało to miejsce przed chwilą czy pisemnie jak miało to miejsce  

w poprzedniej kadencji organów PSRP.   

Kewin Lewicki odpowiedział, że sprawozdania będą w formie ustnej w trakcie posiedzenia,  

a po posiedzeniu sprawozdania te będą spisane i uzupełniane o dodatkowe szczegóły oraz 

udostępniane wraz z protokołem.  

Maria Skrzypczyńska-Zagajewska zapytała Jakuba Stefaniaka o szkolenia dot. powstawania 

punktów wsparcia w ramach projektu Strefy Komfortu. Zaznaczyła, że warto, aby szkolenia te 

dalej były dostępne i programowane gdyż mimo relatywnie długiego czasu realizacji projektu 

niektóre małe samorządy nie widziały o takiej realizacji lub nie otrzymali wiedzy od 

poprzedników, a byliby tą tematyką zainteresowani.  

Jakub Stefaniak powiedział, że na skalę Polski      zainteresowanie spadło po ostatnich 2 latach 

realizacji projektu, gdyż teraz mimo, dużego nakładu pracy m. in. poprzez kontakt  



 

z przedstawicielami władz uczelni z samorządu, który zgłosił takie zainteresowanie to uczelnie 

mniej chętnie niż wcześniej podchodzą do rozwijania tego tematu. Niemniej jednak Jakub 

Stefaniak zaznaczył, że w ramach działań dot. zdrowia psychicznego jest wiele innych wyzwań 

i działań, które warto podjąć w najbliższym czasie, które potencjalnie mogą ponownie 

pobudzić zainteresowanie tym tematem. Wśród tych działań wymienił m. in. 

przeprowadzenie badania dot. stanu zdrowia studentów i dostępności infrastruktury uczelni 

do wsparcia społeczności akademickiej w tym zakresie, które byłoby badaniem powielonym 

na bazie działań zrealizowanych za kadencji Dominika Leżańskiego, kiedy tu uwarunkowania 

społeczne były zgoła odmienne od obecnych (przed pandemią      choroby COVID-19 czy przed 

agresją Rosji na Ukrainę). Badania ten zakończone by były publikacją, która byłby narzędziem 

do wyznaczenia kolejnych działań w zakresie zdrowia psychicznego. 

 

Ad. 10. Przedstawienie struktury organizacyjnej Biura PSRP i sprawozdanie z działalności 

biur. 

Kewin Lewicki po odczytaniu podstaw prawnych przedstawił powołane jednostki 

organizacyjne Biura PSRP i ich najważniejsze kompetencje:  

● biuro organizacyjne – odpowiedzialność za korespondencję     , porządek w biurze, 

prowadzenie dokumentacji organów PSRP;  

● biuro prasowe – prowadzenie profili PSRP w mediach społecznościowych, 

redagowanie treści na stronę www, kontakt z mediami, koordynowanie działań 

promocyjnych 

● biuro finansowe – przygotowanie dokumentów i sprawozdań finansowych;   

● biuro prawne – przeprowadzanie szkoleń dot. aspektów prawnych, bieżąca obsługa 

prawna PSRP i wsparcie samorządów studenckich w sprawach, które zostaną 

zgłoszone. 

Po tym przedstawieniu Kewin Lewicki poprosił dyrektorów odpowiednich biur  

o przedstawienie informacji o zrealizowanych działaniach w ostatnim czasie. 

Marcin Pioch wymienił następujące rzeczy: 



 

● uporządkowanie lokalu oraz dokumentacji, w tym wyselekcjonowanie pism,  

z brakującymi podpisami; 

● udzielenie odpowiedzi na wnioski dot. patronatu; 

● koordynacja pracy pracowników biura;  

● opracowanie nowego wzoru delegacji.   

W ramach swoje wystąpienia Patryk Bukała przedstawił działania oraz wyniki zasięgów  

i aktywności pod postami profili PSRP na różnych kanałach w okresie 1-19 stycznia br. i w tym 

samym przedziale dni miesiąc wcześniej.  

Michał Gerus wymienił następujące rzeczy: 

● kontakt do różnych podmiotów i instytucji w zakresie ściągania należytych płatności 

oraz wystawienia faktur na bazie wystawionych faktur proform; 

● ustalenie zasad współpracy z księgową.  

Tomasz Maurek wymienił następujące rzeczy: 

● działalność na rzecz zmiany danych w Krajowym Rejestrze Sądowym; 

● przygotowanie nowych umów oraz analiza aktualnych umów wiążących PSRP; 

● rozsyłanie prośby w trybie dostępu do informacji publicznej do uczelni w zakresie 

spraw związanych ze stypendiami; 

● przygotowania klauzuli zgodnej z RODO oraz kontakt z IODO i UOKiK w celu organizacji 

szkoleń w tym zakresie. 

Kewin Lewicki podziękował wszystkim członkom dyrektorom biur PSRP za przedstawione 

informację i poprosił zebranych o zadawanie pytań do przedstawionych sprawozdań.  

Konrad Bajdak zadał pytanie do Marcina Piocha o możliwość rozliczenia delegacji poprzez 

wysłanie jej przez ePUAP podpisanej zaufanym podpisem elektronicznym.   

Marcina Piocha odpowiedział, że nie będzie to problemem, ale jak ktoś będzie decydował się 

na tą drogę to prosi te osoby o wcześniejszy kontakt. 

 

Ad. 11. Informacja nt. stanu lokalu, inwentarza, dokumentacji i finansów PSRP. 

Kewin Lewicki przedstawił zebranym następujące informacje dotyczące: 



 

● przebiegu kompleksowej inwentaryzacji biura po rozpoczęciu kadencji;  

● plan odświeżenia biura w najbliższy okres wakacyjny wraz z uargumentowaniem tej 

decyzji; 

● stanu i braku niektórych dokumentów oraz faktur; 

● informacji kosztów stałych dot. utrzymania biura. 

Marcin Pioch poprosił zebranych o informację, jeśli ktoś byłby w stanie      wesprzeć działania 

remontowe w biurze w okresie wakacyjnym.  

Kewin Lewicki poprosił zebranych o zadawanie pytań do przedstawionych informacji. Wobec 

braku pytań Kewin Lewicki ogłosił 45-minutową przerwę w posiedzeniu. 

 

Ad. 12. Przedstawienie preliminarza budżetowego PSRP na rok 2023. 

Kewin Lewicki wznowił posiedzenie po przerwie i przedstawił zebranym preliminarz 

budżetowy. W trakcie swojego wystąpienia omówił celowość każdego z elementów 

składowych tego preliminarza oraz dodał, że wersja tegoroczna nie różni      się znacząco od 

wersji z lat z ubiegłych z wyjątkiem zmniejszeniem wynagrodzenia Przewodniczącego PSRP.   

Kewin Lewicki poprosił zebranych o zadawanie pytań do przedstawionego preliminarza. 

Maria Skrzypczyńska-Zagajewska zapytała czy Rada Wykonawcza rozważała czy w ramach 

tzw. gift packów na eventach PSRP przestać uwzględniać na przykład koszulki gdyż jej 

zdaniem, bardziej doświadczeni samorządowcy, działający wiele lat mają koszulek z wyjazdów 

bardzo wiele i wtedy ich użyteczność spada, a koszt dla PSPR pozostaje. finansowaniu 

wyjazdów dla najbiedniejszych samorządów. Dodatkowo dopytała o możliwość wsparcia 

finansowego samorządów z mniejszymi budżetami, aby mogły też uczestniczyć  

w wydarzeniach PSRP.   

Jakub Stefaniak odpowiedział na pierwsze pytanie, że jego zdaniem jest to pewna forma 

tradycji i zaniechanie jej mogłoby częściowo negatywnie odbić się na doświadczeniach 

młodych samorządowców, którzy w pewien sposób mogliby uznać, że są gorsi od swoich 

poprzedników. Dodatkowo zaznaczył, że element wspólnej garderoby dla wszystkich 

uczestników w pozytywny sposób buduje poczucie jedności i wizerunek brandu PSRP.  



 

Kewin Lewicki odpowiedział na drugie pytanie, zaznaczając, że temat dofinansowania 

samorządów studenckich będzie jednym z wątków jego nadchodzącego spotkania  

z przewodniczącym KRASP. 

 

Ad. 13. Przyjęcie Regulaminu dyscypliny finansowej PSRP. 

Kewin Lewicki zaznaczył, że mimo zapisów statutowych PSRP to regulamin dyscypliny 

finansowej PSRP, co najmniej od ostatniej nowelizacji statut PSRP z 2018 r. do tej pory, nie 

był uchwalany, co stanowiło drobny problem z zaczerpnięciem dobrych praktyk przy 

tworzeniu go, ale cały zespół dołożył wszelkich starań, aby ten zapis statutowy należycie 

wypełnić. 

Kewin Lewicki poprosił zebranych o zadawanie pytań lub zgłaszanie uwag do projektu tego 

regulaminu. 

Michał Gerus skomentował, że podczas prac nad skonstruowaniem tego regulaminu 

konsultował się z różnymi osobami, które wyrażały opinię, iż dokumenty tego typu 

występowały w różnych organizacjach i firmach w latach ubiegłych, jednak obecnie mało jaka 

instytucja je utrzymała, stąd warto rozważyć czy przy okazji prac nad reformą statutu PSRP 

tego dokument ponownie uwzględniać.   

Wobec braku dodatkowych głosów w dyskusji Kewin Lewicki poprosił członków Rady 

Studentów o oddanie głosów w sprawie podjęcia uchwały dotyczącej przyjęcia regulaminu 

dyscypliny finansowej PSRP. 

Po zakończeniu głosowania, na podstawie otrzymanych danych, Kewin Lewicki ogłosił wyniki: 

Głosowanie #3 (jawne) – przyjęcie regulaminu dyscypliny finansowej PSRP. 

Statutowa liczba członków uprawnionych do głosowania: 13 

Liczba członków obecnych: 12 

Liczba głosów „ZA”: 12 

Liczba głosów „PRZECIW”: 0 

Liczba głosów: „WSTRZYMUJE SIĘ”: 0 



 

W związku z wynikami głosowania Kewin Lewicki stwierdził, że Rada Studentów podjęła 

uchwałę o przyjęciu regulaminu dyscypliny finansowej PSRP. 

 

Ad. 14. Przedstawienie informacji dotyczących rozliczania podróży służbowej. 

Marcin Pioch przedstawił wzór delegacji służbowej oraz sposób jej rozliczenia. Dodatkowo 

opisał też wszelkie obostrzenia terminowe, adres e-mail do kontaktu oraz zaznaczył, że 

przedstawione informacje zostaną przekazane również drogą mailową. 

Kewin Lewicki uzupełnił wypowiedź Marcina Piocha, iż docelowo system ten ma być bardziej 

przejrzysty i usprawniony.  

 

Ad. 15. Przyjęcie Regulaminu Rady Studentów PSRP. 

Kewin Lewicki przedstawił zebranym główne założenia i zasady określone w Regulaminie 

Rady Studentów PSRP oraz zmiany względem obecnie jeszcze obowiązujące wersji tego 

dokumentu. Po tym przedstawianiu Kewin Lewicki poprosił zebranych o zadawanie pytań lub 

zgłaszanie uwag do projektu tego regulaminu. 

Wobec braku głosów w dyskusji Kewin Lewicki poprosił członków Rady Studentów o oddanie 

głosów w sprawie podjęcia uchwały dotyczącej przyjęcia regulaminu Rady Studentów PSRP. 

Po zakończeniu głosowania, na podstawie otrzymanych danych, Kewin Lewicki ogłosił wyniki: 

Głosowanie #4 (jawne) – przyjęcie regulaminu Rady Studentów PSRP. 

Statutowa liczba członków uprawnionych do głosowania: 13 

Liczba członków obecnych: 13 

Liczba głosów „ZA”: 13 

Liczba głosów „PRZECIW”: 0 

Liczba głosów: „WSTRZYMUJE SIĘ”: 0 

W związku z wynikami głosowania Kewin Lewicki stwierdził, że Rada Studentów podjęła 

uchwałę o przyjęciu regulaminu Rady Studentów PSRP. 

 



 

Ad. 16. Ustalenie zasad usprawiedliwiania nieobecności na posiedzeniach Rady Studentów 

PSRP i Komisji Rewizyjnej. 

Kewin Lewicki po podaniu podstawy prawnej przedstawił zebranym główne założenia  

i zasady usprawiedliwiania nieobecności na posiedzeniach Rady Studentów PSRP i Komisji 

Rewizyjnej. 

Po tym przedstawianiu zasad Kewin Lewicki dodał, że Komisja Rewizyjna wybiera      spośród 

swojego grona przewodniczącego w osobie Patryka Korolko. Kewin Lewicki poprosił 

zebranych o zadawanie pytań lub zgłaszanie uwag do zaproponowanych zasad. Wobec braku 

głosów w dyskusji Kewin Lewicki poprosił członków Rady Studentów o oddanie głosów  

w sprawie podjęcia uchwały dotyczącej przyjęcia zasad usprawiedliwiania nieobecności na 

posiedzeniach Rady Studentów PSRP i Komisji Rewizyjnej. 

Po zakończeniu głosowania, na podstawie otrzymanych danych, Kewin Lewicki ogłosił wyniki: 

Głosowanie #5 (jawne) – przyjęcie uchwały dotyczącej przyjęcia zasad usprawiedliwiania 

nieobecności na posiedzeniach Rady Studentów PSRP i Komisji Rewizyjnej. 

Statutowa liczba członków uprawnionych do głosowania: 13 

Liczba członków obecnych: 13 

Liczba głosów „ZA”: 13 

Liczba głosów „PRZECIW”: 0 

Liczba głosów: „WSTRZYMUJE SIĘ”: 0 

W związku z wynikami głosowania Kewin Lewicki stwierdził, że Rada Studentów podjęła 

uchwałę o przyjęciu zasad usprawiedliwiania nieobecności na posiedzeniach Rady Studentów 

PSRP i Komisji Rewizyjnej. 

 

Ad. 17. Zatwierdzenie kalendarza posiedzeń Rady Studentów PSRP. 

Kewin Lewicki przedstawił następujące daty jako propozycje terminów posiedzeń w 2023 

roku: 

● II posiedzenie – 24-26 lutego – Warszawa, Politechnika Warszawska;  

● III posiedzenie – 24-26 marca; 



 

● IV posiedzenie – 20 kwietnia – (prawdopodobnie w trybie zdalnym); 

● V posiedzenie – 12-14 maja; 

● VI posiedzenie – 2-4 czerwca; 

● VII posiedzenie – 15-17 września; 

● VIII posiedzenie – 20-22 października;  

● IX posiedzenie – Rada studentów podczas konwentu przewodniczących 23-26 

listopada; 

● X posiedzenie – 8-10 grudnia; 

Dodatkowo Kewin Lewicki poprosił zebranych o deklaracje chęci organizacji posiedzeń na 

swoich uczelniach w określonych datach.  

W wyniku dyskusji kilku przedstawicieli zadeklarowało wolę bycia gospodarzami      

posiedzenia Rady Studentów we wskazanych przez siebie terminach, co zostało odnotowane 

przez Kewina Lewickiego. Wobec wskazanych dat nie zgłoszono uwag. Na koniec dyskusji 

Kewin Lewicki podziękował osobom, które zadeklarowały chęć za wolę podjęcia się tej 

organizacji. 

 

Ad. 18. Przedstawienie planu audytu wewnętrznego funkcjonowania PSRP. 

Julia Bednarska po odczytaniu odpowiedniej podstawy prawnej przedstawiła najważniejsze 

informacje dot. ustalonej procedury audytu wewnętrznego PSRP. Zaznaczyła, że w ramach 

audytu oceniana będzie praca Rady Wykonawczej, poszczególnych komisji PSRP jeśli zostaną 

powołane oraz działalność pełnomocników. 

Julia Bednarska poprosiła zebranych o zadawanie pytań do przedstawionego planu. 

Patryk Korolko zapytał czy będzie potrzebne wsparcie Komisji Rewizyjnej w zakresie 

procedury tych audytów.  

Julia Bednarska odpowiedziała, że tak. Dodatkowo zaznaczyła, że jest to projekt pilotażowy  

i najprawdopodobniej z miesiąca na miesiąc będzie ta procedura rozszerzana.  

 



 

Ad. 19. Przedstawienie celów strategicznych członków Rady Wykonawczej PSRP oraz 

Dyrektora Biura Prasowego PSRP. 

Mateusz Salamon zaznaczył, że każda osoba z Rady Wykonawczej oraz Dyrektor Biura 

Prasowego będzie miała cztery cele strategiczne wyznaczone do zrealizowania w ujęciu 

rocznym i na ostatnim posiedzeniu Rady Studentów w danym roku będzie miała miejsce 

analiza zrealizowania tych celów. Dodał, że cele są ambitne, ale równocześnie zostały 

przygotowane w według zasad SMART (akronim z języka angielskiego) to znaczy są: 

sprecyzowane, mierzalne, osiągalne, istotne oraz określone w czasie. Dodał, że rozwinięcie 

przedstawienia tych celów będzie miało miejsce w przyszłym miesiącu. Do tego dodał, że 

również w kolejnym miesiącu, w ramach kolejnego posiedzenia będzie miała miejsce dyskusja 

dot. wyniku z analizy SWOT.  

Mateusz Salamon poprosił zebranych o zadawanie pytań do przedstawionych informacji.  

Wobec braku pytań Jakub Stefaniak ogłosił 15-minutową przerwę w posiedzeniu. 

 

Ad. 20. Informacje nt. harmonogramu prac i projektów PSRP w roku 2023. 

Kewin Lewicki wznowił posiedzenie po przerwie i poprosił o zabranie głosu Jakuba 

Stefaniaka. 

W ramach swojego piętnastominutowego wystąpienia Jakub Stefaniak przedstawił szczegóły 

dotyczące organizacji wydarzeń pod szyldem PSRP, w szczególności najwięcej informacji 

przestawił dot. Krajowej Konferencji. Między      innymi mówił o: procesie negocjacji cen, 

fakcie rosnących cen względem lat ubiegłych, wyboru miejsca i terminu, wstępnym planie 

wydarzenia, formach szkoleń oraz kosztach za uczestnictwo.  

Kewin Lewicki wspomniał dodatkowo o złożeniu wniosków na dofinansowanie projektu 

Strefy Komfortu oraz o finalizacji prac dot. opracowywania projektu skierowanego do mediów 

studenckich. 

 

Ad. 21. Utworzenie Komisji ds. współpracy zewnętrznej PSRP. 



 

Kewin Lewicki po odczytaniu odpowiedniej podstawy prawnej wniósł do Rady Studentów 

powołanie Komisji ds. współpracy zewnętrznej PSRP. Dodatkowo zaznaczył, że przy 

następnych punktach dot. utworzenia komisji pomijać będzie już podstawę prawną w swojej 

wypowiedzi i poprosił Pawła Zdybla o przedstawieniu zadań tej komisji. 

Paweł Zdybel wymienił następujące zadania komisji: 

● wsparcie w opracowaniu oraz aktualizacji oferty sponsorskiej PSRP; 

● wsparcie w nawiązywaniu długoterminowych realizacji z partnerami; 

● tworzenie baz podmiotów wspierających działania PSRP na poziomie ogólnopolskim  

i lokalnym; 

● analiza rynku i tworzenie baz potencjalnych partnerów dla PSRP oraz dla samorządów 

studenckich; 

● wsparcie w pozyskiwaniu patronatów dla wydarzeń PSRP; 

● prowadzenie bieżącego doradztwa dla samorządów studenckich w zakresie wiedzy 

dot. współprac zewnętrznych; 

● wsparcie kadrowe podczas wydarzeń PSRP, w szczególności w zakresie realizacji 

zobowiązań wynikających z umów partnerskich. 

Kewin Lewicki poprosił członków Rady Studentów o oddanie głosów w sprawie podjęcia 

uchwały dotyczącej powołania Komisji ds. współpracy zewnętrznej PSRP. 

Głosowanie #6 (jawne) – przyjęcie uchwały dotyczącej powołania Komisji ds. współpracy 

zewnętrznej PSRP. 

Statutowa liczba członków uprawnionych do głosowania: 13 

Liczba członków obecnych: 13 

Liczba głosów „ZA”: 13 

Liczba głosów „PRZECIW”: 0 

Liczba głosów: „WSTRZYMUJE SIĘ”: 0 

W związku z wynikami głosowania Kewin Lewicki stwierdził, że Rada Studentów podjęła 

uchwałę o powołaniu Komisji ds. współpracy zewnętrznej PSRP. 

 



 

Ad. 22. Zaopiniowanie kandydata na Przewodniczącego Komisji ds. współpracy zewnętrznej 

PSRP. 

Kewin Lewicki po odczytaniu odpowiedniej podstawy prawnej wniósł do Rady Studentów  

o zaopiniowanie kandydatury Pawła Zdybla na stanowisko przewodniczącego Komisji ds. 

współpracy zewnętrznej PSRP. Dodatkowo zaznaczył, że przy następnych punktach dot. 

zaopiniowania kandydatów na przewodniczących komisji pomijać będzie już podstawę 

prawną w swojej wypowiedzi. Poprosił też o zgłoszenie osób do komisji skrutacyjnej w celu 

przeprowadzenia głosowań tajnych.  

Ewa Staruch zgłosiła swoją kandydaturę. 

Julia Bednarska zgłosiła swoją kandydaturę.  

Wobec braku większej ilość zgłoszeń Kewin Lewicki zamknął listę kandydatur i zaproponował 

powołanie komisji skrutacyjnej w składzie Ewa Staruch i Julia Bednarska poprzez aklamację. 

Członkowie Rady Studentów nie wyrazili sprzeciwu wobec czego Kewin Lewicki stwierdził, że 

komisja skrutacyjna w składzie Ewa Staruch i Julia Bednarska została powołana. Następnie 

Kewin Lewicki poprosił komisję skrutacyjną o koordynację      zarządzonych głosowań tajnych      

i dostarczanie informacji o wynikach oraz przypomniał członkom Rady Studentów  

o obowiązku przynależności każdego członka Rady Studentów do co najmniej jeden komisji 

PSRP.  

Kewin Lewicki poprosił członków Rady Studentów o oddanie głosów w sprawie podjęcia 

uchwały dotyczącej opinii wobec kandydatury Pawła Zdybla na stanowisko 

przewodniczącego Komisji ds. współpracy zewnętrznej PSRP. 

Głosowanie #7 (tajne) – przyjęcie uchwały dotyczącej opinii wobec kandydatury Pawła Zdybla 

na stanowisko przewodniczącego Komisji ds. współpracy zewnętrznej PSRP. 

Statutowa liczba członków uprawnionych do głosowania: 13 

Liczba członków obecnych: 13 

Liczba głosów „ZA”: 13 

Liczba głosów „PRZECIW”: 0 

Liczba głosów: „WSTRZYMUJE SIĘ”: 0 



 

W związku z wynikami głosowania Kewin Lewicki stwierdził, że Rada Studentów podjęła 

uchwałę o wyrażeniu pozytywnej opinii wobec kandydatury Pawła Zdybla na stanowisko 

przewodniczącego Komisji ds. współpracy zewnętrznej PSRP. 

 

Ad. 23. Utworzenie Komisji ds. ewaluacji PSRP. 

Kewin Lewicki wniósł do Rady Studentów powołanie Komisji ds. ewaluacji PSRP i poprosił 

Mateusza Salamona o przedstawieniu zadań tej komisji. 

Mateusz Salamon wymienił następujące zadania komisji: 

● tworzenie procedur ewaluacyjnych dot. działań i wydarzeń PSRP; 

● przygotowanie analiz z przeprowadzonych ewaluacji; 

● tworzenie zbioru dobrych praktyk w zakresie ewaluacji. 

Kewin Lewicki poprosił członków Rady Studentów o oddanie głosów w sprawie podjęcia 

uchwały dotyczącej powołania Komisji ds. ewaluacji PSRP 

Głosowanie #8 (jawne) – przyjęcie uchwały dotyczącej powołania Komisji ds. ewaluacji PSRP. 

Statutowa liczba członków uprawnionych do głosowania: 13 

Liczba członków obecnych: 13 

Liczba głosów „ZA”: 13 

Liczba głosów „PRZECIW”: 0 

Liczba głosów: „WSTRZYMUJE SIĘ”: 0 

W związku z wynikami głosowania Kewin Lewicki stwierdził, że Rada Studentów podjęła 

uchwałę o powołaniu Komisji ds. ewaluacji PSRP. 

 

Ad. 24. Zaopiniowanie kandydata na Przewodniczącego Komisji ds. ewaluacji PSRP. 

Kewin Lewicki wniósł do Rady Studentów o zaopiniowanie kandydatury Mateusza Salamona 

na stanowisko przewodniczącego Komisji ds. ewaluacji PSRP.  

Kewin Lewicki poprosił członków Rady Studentów o oddanie głosów w sprawie podjęcia 

uchwały dotyczącej opinii wobec kandydatury Mateusza Salamona na stanowisko 

przewodniczącego Komisji ds. ewaluacji PSRP. 



 

Głosowanie #9 (tajne) – przyjęcie uchwały dotyczącej opinii wobec kandydatury Mateusza 

Salamona na stanowisko przewodniczącego Komisji ds. ewaluacji PSRP. 

Statutowa liczba członków uprawnionych do głosowania: 13 

Liczba członków obecnych: 13 

Liczba głosów „ZA”: 13 

Liczba głosów „PRZECIW”: 0 

Liczba głosów: „WSTRZYMUJE SIĘ”: 0 

W związku z wynikami głosowania Kewin Lewicki stwierdził, że Rada Studentów podjęła 

uchwałę o wyrażeniu pozytywnej opinii wobec kandydatury Mateusza Salamona na 

stanowisko przewodniczącego Komisji ds. ewaluacji PSRP. 

 

Ad. 25. Utworzenie Komisji ds. dydaktyki i jakości kształcenia PSRP. 

Kewin Lewicki wniósł do Rady Studentów powołanie Komisji ds. dydaktyki i jakości 

kształcenia PSRP i poprosił Waldemara Wojnę o przedstawieniu zadań tej komisji. 

Waldemar Wojna wymienił następujące zadania komisji: 

● wsparcie realizacji zadań PSRP w obszarze zapewniania i oceniania jakości 

kształcenia; 

● współpraca z samorządami studenckimi i komisjami ds. jakości kształcenia na 

uczelniach wyższych w Polsce; 

● stymulowanie i podnoszenie kompetencji przedstawicieli samorządów studenckich 

 w zakresie oceniania jakości kształcenia; 

● wsparcie merytoryczne samorządowych inicjatywnych dot. dydaktyki i jakości 

kształcenia; 

● prowadzenie działalności informacyjnej i popularyzatorskiej w zakresie jakości 

kształcenia; 

●  sprawdzenie oraz opracowywanie metod kształcących i rozwijających szerzenie 

jakości kształcenia w samorządach studenckich; 



 

● kreowanie nowych pomysłów i rozwiązań w oparciu o działalność projakościową 

PSPR; 

● tworzenia baz tematycznych w obrębie jakości kształcenia; 

● analiza nowych praktyk w obrębie      szkolnictwa wyższego;  

● odpowiadanie na pytania skierowane od samorządów studenckich dot. dydaktyki  

i jakości kształcenia 

Kewin Lewicki poprosił członków Rady Studentów o oddanie głosów w sprawie podjęcia 

uchwały dotyczącej powołania Komisji ds. dydaktyki i jakości kształcenia PSRP. 

Głosowanie #10 (jawne) – przyjęcie uchwały dotyczącej powołania Komisji ds. dydaktyki  

i jakości kształcenia PSRP. 

Statutowa liczba członków uprawnionych do głosowania: 13 

Liczba członków obecnych: 13 

Liczba głosów „ZA”: 13 

Liczba głosów „PRZECIW”: 0 

Liczba głosów: „WSTRZYMUJE SIĘ”: 0 

W związku z wynikami głosowania Kewin Lewicki stwierdził, że Rada Studentów podjęła 

uchwałę o powołaniu Komisji ds. dydaktyki i jakości kształcenia PSRP. 

 

Ad. 26. Zaopiniowanie kandydata na Przewodniczącego Komisji ds. dydaktyki i jakości 

kształcenia PSRP. 

Kewin Lewicki wniósł do Rady Studentów o zaopiniowanie kandydatury Waldemara Wojny 

na stanowisko przewodniczącego Komisji ds. dydaktyki i jakości kształcenia PSRP.  

Kewin Lewicki poprosił członków Rady Studentów o oddanie głosów w sprawie podjęcia 

uchwały dotyczącej opinii wobec kandydatury Waldemara Wojny na stanowisko 

przewodniczącego Komisji ds. dydaktyki i jakości kształcenia PSRP. 

Głosowanie #11 (tajne) – przyjęcie uchwały dotyczącej opinii wobec kandydatury Waldemara 

Wojny na stanowisko przewodniczącego Komisji ds. dydaktyki i jakości kształcenia PSRP. 

Statutowa liczba członków uprawnionych do głosowania: 13 



 

Liczba członków obecnych: 13 

Liczba głosów „ZA”: 13 

Liczba głosów „PRZECIW”: 0 

Liczba głosów: „WSTRZYMUJE SIĘ”: 0 

W związku z wynikami głosowania Kewin Lewicki stwierdził, że Rada Studentów podjęła 

uchwałę o wyrażeniu pozytywnej opinii wobec kandydatury Waldemara Wojny na 

stanowisko przewodniczącego Komisji ds. dydaktyki i jakości kształcenia PSRP. 

 

Ad. 27. Utworzenie Komisji ds. prawno-socjalnych PSRP. 

Kewin Lewicki wniósł do Rady Studentów powołanie Komisji ds. prawno-socjalnych PSRP  

i poprosił Małgorzatę Poszwę o przedstawieniu zadań tej komisji. 

Małgorzata Poszwa wymieniła następujące zadania komisji: 

● wsparcie w przygotowaniu dokumentów wewnętrznych PSRP; 

● wsparcie w przygotowaniu opinii PSRP; 

● wsparcie w opiniowaniu regulaminów samorządów studenckich oraz regulaminów 

pomocy materialnej; 

● odpowiadanie na pytania skierowane od samorządów studenckich dot. spraw 

prawno-socjalnych; 

● stymulowanie działalności informacyjnej i popularyzatorskiej w obszarze prawno-

socjalnym; 

●  tworzenie baz dobrych praktyk w obszarze prawno-socjalnym. 

Kewin Lewicki poprosił członków Rady Studentów o oddanie głosów w sprawie podjęcia 

uchwały dotyczącej powołania Komisji ds. prawno-socjalnych PSRP 

Głosowanie #12 (jawne) – przyjęcie uchwały dotyczącej powołania Komisji ds. prawno-

socjalnych PSRP 

Statutowa liczba członków uprawnionych do głosowania: 13 

Liczba członków obecnych: 13 

Liczba głosów „ZA”: 13 



 

Liczba głosów „PRZECIW”: 0 

Liczba głosów: „WSTRZYMUJE SIĘ”: 0 

W związku z wynikami głosowania Kewin Lewicki stwierdził, że Rada Studentów podjęła 

uchwałę o powołaniu Komisji ds. prawno-socjalnych PSRP. 

 

Ad. 28. Zaopiniowanie kandydatki na Przewodniczącą Komisji ds. prawno-socjalnych PSRP. 

Kewin Lewicki wniósł do Rady Studentów o zaopiniowanie kandydatury Małgorzaty Poszwy 

na stanowisko przewodniczącej Komisji ds. prawno-socjalnych PSRP.  

Kewin Lewicki poprosił członków Rady Studentów o oddanie głosów w sprawie podjęcia 

uchwały dotyczącej opinii wobec kandydatury Małgorzaty Poszwy na stanowisko 

przewodniczącej Komisji ds. prawno-socjalnych PSRP. 

Głosowanie #13 (tajne) – przyjęcie uchwały dotyczącej opinii wobec kandydatury Małgorzaty 

Poszwy na stanowisko przewodniczącej Komisji ds. prawno-socjalnych PSRP. 

Statutowa liczba członków uprawnionych do głosowania: 13 

Liczba członków obecnych: 13 

Liczba głosów „ZA”: 13 

Liczba głosów „PRZECIW”: 0 

Liczba głosów: „WSTRZYMUJE SIĘ”: 0 

W związku z wynikami głosowania Kewin Lewicki stwierdził, że Rada Studentów podjęła 

uchwałę o wyrażeniu pozytywnej opinii wobec kandydatury Małgorzaty Poszwy na 

stanowisko przewodniczącej Komisji ds. prawno-socjalnych PSRP. 

 

Ad. 29. Utworzenie Komisji ds. współpracy zagranicznej PSRP. 

Kewin Lewicki wniósł do Rady Studentów powołanie Komisji ds. współpracy zagranicznej 

PSRP i poprosił Urszulę Lis o przedstawieniu zadań tej komisji. 

Urszula Lis wymieniła następujące zadania komisji: 

● wsparcie samorządów studenckich w zakresie spaw związanych wymianą studentów 

z zagranicy; 



 

● wsparcie bieżące studentów zagranicznych przebywających w Polsce; 

● tłumaczenie materiałów związanych z działalności PSRP; 

● odpowiadanie na pytania skierowane od samorządów studenckich dot. spraw 

wymian zagranicznych. 

Kewin Lewicki poprosił członków Rady Studentów o oddanie głosów w sprawie podjęcia 

uchwały dotyczącej powołania powołanie Komisji ds. współpracy zagranicznej PSRP. 

Głosowanie #14 (jawne) – przyjęcie uchwały dotyczącej powołania Komisji ds. współpracy 

zagranicznej PSRP. 

Statutowa liczba członków uprawnionych do głosowania: 13 

Liczba członków obecnych: 13 

Liczba głosów „ZA”: 13 

Liczba głosów „PRZECIW”: 0 

Liczba głosów: „WSTRZYMUJE SIĘ”: 0 

W związku z wynikami głosowania Kewin Lewicki stwierdził, że Rada Studentów podjęła 

uchwałę o powołaniu Komisji ds. współpracy zagranicznej PSRP. 

 

Ad. 30. Zaopiniowanie kandydatki na Przewodniczącą Komisji ds. współpracy zagranicznej 

PSRP. 

Kewin Lewicki wniósł do Rady Studentów o zaopiniowanie kandydatury Urszuli Lis na 

stanowisko przewodniczącej Komisji ds. współpracy zagranicznej PSRP. 

Kewin Lewicki poprosił członków Rady Studentów o oddanie głosów w sprawie podjęcia 

uchwały dotyczącej opinii wobec kandydatury Urszuli Lis na stanowisko przewodniczącej 

Komisji ds. współpracy zagranicznej PSRP. 

Głosowanie #15 (tajne) – przyjęcie uchwały dotyczącej opinii wobec kandydatury Urszuli Lis 

na stanowisko przewodniczącej Komisji ds. współpracy zagranicznej PSRP. 

Statutowa liczba członków uprawnionych do głosowania: 13 

Liczba członków obecnych: 13 

Liczba głosów „ZA”: 13 



 

Liczba głosów „PRZECIW”: 0 

Liczba głosów: „WSTRZYMUJE SIĘ”: 0 

W związku z wynikami głosowania Kewin Lewicki stwierdził, że Rada Studentów podjęła 

uchwałę o wyrażeniu pozytywnej opinii wobec kandydatury Urszuli Lis na stanowisko 

przewodniczącej Komisji ds. współpracy zagranicznej PSRP. 

 

Ad. 31. Utworzenie Komisji ds. projektów PSRP. 

Kewin Lewicki wniósł do Rady Studentów powołanie Komisji ds. projektów PSRP i poprosił 

Jakuba Stefaniaka o przedstawieniu zadań tej komisji. 

Jakub Stefaniak jako najważniejsze zadanie komisji wymienił działania operacyjne  

i logistyczne dot. organizacji wydarzeń PSRP. 

Kewin Lewicki poprosił członków Rady Studentów o oddanie głosów w sprawie podjęcia 

uchwały dotyczącej powołania Komisji ds. projektów PSRP 

Głosowanie #16 (jawne) – przyjęcie uchwały dotyczącej powołania Komisji ds. projektów 

PSRP. 

Statutowa liczba członków uprawnionych do głosowania: 13 

Liczba członków obecnych: 13 

Liczba głosów „ZA”: 13 

Liczba głosów „PRZECIW”: 0 

Liczba głosów: „WSTRZYMUJE SIĘ”: 0 

W związku z wynikami głosowania Kewin Lewicki stwierdził, że Rada Studentów podjęła 

uchwałę o powołaniu Komisji ds. projektów PSRP. 

 

Ad. 32. Zaopiniowanie kandydata na Przewodniczącego Komisji ds. projektów PSRP. 

Kewin Lewicki wniósł do Rady Studentów o zaopiniowanie kandydatury Jakuba Stefaniaka 

na stanowisko przewodniczącego Komisji ds. projektów PSRP. 



 

Kewin Lewicki poprosił członków Rady Studentów o oddanie głosów w sprawie podjęcia 

uchwały dotyczącej opinii wobec kandydatury Jakuba Stefaniaka na stanowisko 

przewodniczącego Komisji ds. projektów PSRP. 

Głosowanie #17 (tajne) – przyjęcie uchwały dotyczącej opinii wobec kandydatury Jakuba 

Stefaniaka na stanowisko przewodniczącego Komisji ds. projektów PSRP. 

Statutowa liczba członków uprawnionych do głosowania: 13 

Liczba członków obecnych: 13 

Liczba głosów „ZA”: 13 

Liczba głosów „PRZECIW”: 0 

Liczba głosów: „WSTRZYMUJE SIĘ”: 0 

W związku z wynikami głosowania Kewin Lewicki stwierdził, że Rada Studentów podjęła 

uchwałę o wyrażeniu pozytywnej opinii wobec kandydatury Jakuba Stefaniaka na stanowisko 

przewodniczącego Komisji ds. projektów PSRP. 

 

Ad. 33. Podsumowanie działalności przedstawicieli studentów w Radzie Głównej Nauki  

i Szkolnictwa Wyższego w kadencji 2021-2022. 

Kewin Lewicnki poprosił Marcelinę Kościołek o przedstawienie podsumowania działalności 

przedstawicieli studentów w Radzie Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego w kadencji 2021-

2022. 

W ramach swojego dziesięciominutowego wystąpienia Marcelina Kościołek przedstawiała 

podsumowanie, a w szczególności wyróżniła: dotychczasowy skład osobowy przedstawicieli 

studentów w Radzie Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego oraz ich działalność w komisjach 

Rady, jakie i kiedy miały miejsce debaty studenckie, dane statystyczne takie jak ilość 

posiedzeń jakie miała miejsce przez czas ich kadencji oraz najważniejsze informację oraz 

decyzje jakie zapadły w ostatnim czasie.  

Kewin Lewicnki zapytał zebranych czy są pytania do przedstawionego podsumowania.  

Wobec braku pytań Kewin Lewicnki podziękował za wystąpienie oraz za działalność 

wszystkich przedstawicieli studentów zasiadających w tym organie.    



 

Ad. 34. Wybór przedstawicieli studentów do Rady Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego. 

Kewin Lewicki po odczytaniu odpowiedniej podstawy prawnej wymienił osoby, które 

rekomenduje Radzie Studentów, jako przedstawicieli PSRP do Rady Głównej Nauki  

i Szkolnictwa Wyższego. Wśród kandydatów znaleźli się: Piotr Zaręba, Kamil Bonas, 

Katarzyna Jedlińska oraz Maciej Korab. Zgodnie z wymienioną kolejnością Kewin Lewicnki 

poprosił wszystkich kandydatów o zabranie głosu.  

W dwuminutowych wypowiedziach, każdy z kandydatów i kandydatka opowiedział członkom 

Rady Studentów o swoim doświadczeniu w ramach działalności w organach samorządności 

studenckiej, na bazie którego chcą reprezentować PSRP w ramach RGNiSW. 

Po zakończeniu wszystkich wystąpień Kewin Lewicki zapytał zebranych czy są pytania do 

kandydatów.  

Małgorzata Poszwa zadała pytanie do wszystkich kandydatów o wskazanie, jakie element  

z ich doświadczenia przyda się najbardziej będą członkiem tego organu. 

W minutowych wypowiedziach, każdy z kandydatów i kandydatka odpowiedział na 

postawione pytanie. 

Wobec braku dodatkowych pytań Kewin Lewicki poprosił członków Rady Studentów  

o oddanie głosów w sprawie podjęcia uchwały dotyczącej wyboru Piotra Zaręby jako 

przedstawiciela PSRP do Rady Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego. 

Głosowanie #18 (tajne) – przyjęcie uchwały dotyczącej wyboru Piotra Zaręby jako 

przedstawiciela PSRP do Rady Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego. 

Statutowa liczba członków uprawnionych do głosowania: 13 

Liczba członków obecnych: 13 

Liczba głosów „ZA”: 13 

Liczba głosów „PRZECIW”: 0 

Liczba głosów: „WSTRZYMUJE SIĘ”: 0 

W związku z wynikami głosowania Kewin Lewicki stwierdził, że Rada Studentów podjęła 

uchwałę o wyborze Piotra Zaręby jako przedstawiciela PSRP do Rady Głównej Nauki  

i Szkolnictwa Wyższego. 



 

Kewin Lewicki poprosił członków Rady Studentów o oddanie głosów w sprawie podjęcia 

uchwały dotyczącej wyboru Kamila Bonasa jako przedstawiciela PSRP do Rady Głównej Nauki 

i Szkolnictwa Wyższego. 

Głosowanie #19 (tajne) – przyjęcie uchwały dotyczącej wyboru Kamila Bonasa jako 

przedstawiciela PSRP do Rady Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego. 

Statutowa liczba członków uprawnionych do głosowania: 13 

Liczba członków obecnych: 13 

Liczba głosów „ZA”: 13 

Liczba głosów „PRZECIW”: 0 

Liczba głosów: „WSTRZYMUJE SIĘ”: 0 

W związku z wynikami głosowania Kewin Lewicki stwierdził, że Rada Studentów podjęła 

uchwałę o wyborze Kamila Bonasa jako przedstawiciela PSRP do Rady Głównej Nauki  

i Szkolnictwa Wyższego. 

Kewin Lewicki poprosił członków Rady Studentów o oddanie głosów w sprawie podjęcia 

uchwały dotyczącej wyboru Katarzyny Jedlińskiej jako przedstawicielki PSRP do Rady 

Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego. 

Głosowanie #20 (tajne) – przyjęcie uchwały dotyczącej wyboru Katarzyny Jedlińskiej jako 

przedstawicielki PSRP do Rady Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego. 

Statutowa liczba członków uprawnionych do głosowania: 13 

Liczba członków obecnych: 13 

Liczba głosów „ZA”: 13 

Liczba głosów „PRZECIW”: 0 

Liczba głosów: „WSTRZYMUJE SIĘ”: 0 

W związku z wynikami głosowania Kewin Lewicki stwierdził, że Rada Studentów podjęła 

uchwałę o wyborze Katarzyny Jedlińskiej jako przedstawicielki PSRP do Rady Głównej Nauki  

i Szkolnictwa Wyższego. 



 

Kewin Lewicki poprosił członków Rady Studentów o oddanie głosów w sprawie podjęcia 

uchwały dotyczącej wyboru Macieja Koraba jako przedstawiciela PSRP do Rady Głównej 

Nauki i Szkolnictwa Wyższego. 

Głosowanie #21 (tajne) – przyjęcie uchwały dotyczącej wyboru Macieja Koraba jako 

przedstawiciela PSRP do Rady Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego. 

Statutowa liczba członków uprawnionych do głosowania: 13 

Liczba członków obecnych: 13 

Liczba głosów „ZA”: 13 

Liczba głosów „PRZECIW”: 0 

Liczba głosów: „WSTRZYMUJE SIĘ”: 0 

W związku z wynikami głosowania Kewin Lewicki stwierdził, że Rada Studentów podjęła 

uchwałę o wyborze Macieja Koraba jako przedstawiciela PSRP do Rady Głównej Nauki  

i Szkolnictwa Wyższego. 

 

Ad. 35. Wybór członków komisji dyscyplinarnej do spraw nauczycieli akademickich przy 

Radzie Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego. 

Kewin Lewicki po odczytaniu odpowiedniej podstawy prawnej wymienił osoby, które 

rekomenduje Radzie Studentów, jako członków do komisji dyscyplinarnej do spraw 

nauczycieli akademickich przy Radzie Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego. Wśród 

kandydatów znaleźli się: Paweł Świniarski, Aleksandra Cader, Jakub Mazur, Amelia Pawlik, 

Andrzej Zabłocki, Luiza Pietrzak, Alicja Staszek oraz Maria Skrzypczyńska-Zagajewska. 

Zgodnie z wymienioną kolejnością Kewin Lewicki      poprosił wszystkich kandydatów  

o zabranie głosu.  

W dwuminutowych wypowiedziach, każdy z kandydatów i kandydatek opowiedział członkom 

Rady Studentów o swoim doświadczeniu w ramach działalności w organach samorządności 

studenckiej oraz swoich zaletach. 

Po zakończeniu wszystkich wystąpień Kewin Lewicki zapytał zebranych czy są pytania do 

kandydatów. Wobec braku pytań Kewin Lewicki poprosił członków Rady Studentów  



 

o oddanie głosów w sprawie podjęcia uchwały dotyczącej wyboru Pawła Świniarskiego jako 

członka komisji dyscyplinarnej do spraw nauczycieli akademickich przy Radzie Głównej Nauki 

i Szkolnictwa Wyższego. 

Głosowanie #22 (tajne) – przyjęcie uchwały dotyczącej wyboru Pawła Świniarskiego jako 

członka komisji dyscyplinarnej do spraw nauczycieli akademickich przy Radzie Głównej Nauki 

i Szkolnictwa Wyższego. 

Statutowa liczba członków uprawnionych do głosowania: 13 

Liczba członków obecnych: 13 

Liczba głosów „ZA”: 13 

Liczba głosów „PRZECIW”: 0 

Liczba głosów: „WSTRZYMUJE SIĘ”: 0 

W związku z wynikami głosowania Kewin Lewicki stwierdził, że Rada Studentów podjęła 

uchwałę o wyborze Pawła Świniarskiego jako członka komisji dyscyplinarnej do spraw 

nauczycieli akademickich przy Radzie Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego. 

Kewin Lewicki poprosił członków Rady Studentów o oddanie głosów w sprawie podjęcia 

uchwały dotyczącej wyboru Aleksandry Cader jako członkini komisji dyscyplinarnej do spraw 

nauczycieli akademickich przy Radzie Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego. 

Głosowanie #23 (tajne) – przyjęcie uchwały dotyczącej wyboru Aleksandry Cader jako 

członkini komisji dyscyplinarnej do spraw nauczycieli akademickich przy Radzie Głównej 

Nauki i Szkolnictwa Wyższego. 

Statutowa liczba członków uprawnionych do głosowania: 13 

Liczba członków obecnych: 13 

Liczba głosów „ZA”: 12 

Liczba głosów „PRZECIW”: 0 

Liczba głosów: „WSTRZYMUJE SIĘ”: 1 

W związku z wynikami głosowania Kewin Lewicki stwierdził, że Rada Studentów podjęła 

uchwałę o wyborze Aleksandry Cader jako członkini komisji dyscyplinarnej do spraw 

nauczycieli akademickich przy Radzie Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego. 



 

Kewin Lewicki poprosił członków Rady Studentów o oddanie głosów w sprawie podjęcia 

uchwały dotyczącej wyboru Jakuba Mazura jako członka komisji dyscyplinarnej do spraw 

nauczycieli akademickich przy Radzie Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego. 

Głosowanie #24 (tajne) – przyjęcie uchwały dotyczącej wyboru Jakuba Mazura jako członka 

komisji dyscyplinarnej do spraw nauczycieli akademickich przy Radzie Głównej Nauki  

i Szkolnictwa Wyższego. 

Statutowa liczba członków uprawnionych do głosowania: 13 

Liczba członków obecnych: 13 

Liczba głosów „ZA”: 12 

Liczba głosów „PRZECIW”: 0 

Liczba głosów: „WSTRZYMUJE SIĘ”: 1 

W związku z wynikami głosowania Kewin Lewicki stwierdził, że Rada Studentów podjęła 

uchwałę o wyborze Jakuba Mazura jako członka komisji dyscyplinarnej do spraw nauczycieli 

akademickich przy Radzie Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego. 

Kewin Lewicki poprosił członków Rady Studentów o oddanie głosów w sprawie podjęcia 

uchwały dotyczącej wyboru Amelii Pawlik jako członkini komisji dyscyplinarnej do spraw 

nauczycieli akademickich przy Radzie Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego. 

Głosowanie #25 (tajne) – przyjęcie uchwały dotyczącej wyboru Amelii Pawlik jako członkini 

komisji dyscyplinarnej do spraw nauczycieli akademickich przy Radzie Głównej Nauki  

i Szkolnictwa Wyższego. 

Statutowa liczba członków uprawnionych do głosowania: 13 

Liczba członków obecnych: 13 

Liczba głosów „ZA”: 12 

Liczba głosów „PRZECIW”: 0 

Liczba głosów: „WSTRZYMUJE SIĘ”: 1 

W związku z wynikami głosowania Kewin Lewicki stwierdził, że Rada Studentów podjęła 

uchwałę o wyborze Amelii Pawlik jako członkini komisji dyscyplinarnej do spraw nauczycieli 

akademickich przy Radzie Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego. 



 

Kewin Lewicki poprosił członków Rady Studentów o oddanie głosów w sprawie podjęcia 

uchwały dotyczącej wyboru Andrzeja Zabłockiego jako członka komisji dyscyplinarnej do 

spraw nauczycieli akademickich przy Radzie Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego. 

Głosowanie #26 (tajne) – przyjęcie uchwały dotyczącej wyboru Andrzeja Zabłockiego jako 

członka komisji dyscyplinarnej do spraw nauczycieli akademickich przy Radzie Głównej Nauki 

i Szkolnictwa Wyższego. 

Statutowa liczba członków uprawnionych do głosowania: 13 

Liczba członków obecnych: 13 

Liczba głosów „ZA”: 12 

Liczba głosów „PRZECIW”: 0 

Liczba głosów: „WSTRZYMUJE SIĘ”: 1 

W związku z wynikami głosowania Kewin Lewicki stwierdził, że Rada Studentów podjęła 

uchwałę o wyborze Andrzeja Zabłockiego jako członka komisji dyscyplinarnej do spraw 

nauczycieli akademickich przy Radzie Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego. 

Kewin Lewicki poprosił członków Rady Studentów o oddanie głosów w sprawie podjęcia 

uchwały dotyczącej wyboru Luizy Pietrzak jako członkini komisji dyscyplinarnej do spraw 

nauczycieli akademickich przy Radzie Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego. 

Głosowanie #27 (tajne) – przyjęcie uchwały dotyczącej wyboru Luizy Pietrzak jako członkini 

komisji dyscyplinarnej do spraw nauczycieli akademickich przy Radzie Głównej Nauki  

i Szkolnictwa Wyższego. 

Statutowa liczba członków uprawnionych do głosowania: 13 

Liczba członków obecnych: 12 

Liczba głosów „ZA”: 11 

Liczba głosów „PRZECIW”: 0 

Liczba głosów: „WSTRZYMUJE SIĘ”: 1 

W związku z wynikami głosowania Kewin Lewicki stwierdził, że Rada Studentów podjęła 

uchwałę o wyborze Luizy Pietrzak jako członkini komisji dyscyplinarnej do spraw nauczycieli 

akademickich przy Radzie Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego. 



 

Kewin Lewicki poprosił członków Rady Studentów o oddanie głosów w sprawie podjęcia 

uchwały dotyczącej wyboru Alicji Staszek jako członkini komisji dyscyplinarnej do spraw 

nauczycieli akademickich przy Radzie Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego. 

Głosowanie #28 (tajne) – przyjęcie uchwały dotyczącej wyboru Alicji Staszek jako członkini 

komisji dyscyplinarnej do spraw nauczycieli akademickich przy Radzie Głównej Nauki  

i Szkolnictwa Wyższego. 

Statutowa liczba członków uprawnionych do głosowania: 13 

Liczba członków obecnych: 13 

Liczba głosów „ZA”: 12 

Liczba głosów „PRZECIW”: 0 

Liczba głosów: „WSTRZYMUJE SIĘ”: 1 

W związku z wynikami głosowania Kewin Lewicki stwierdził, że Rada Studentów podjęła 

uchwałę o wyborze Alicji Staszek jako członkini komisji dyscyplinarnej do spraw nauczycieli 

akademickich przy Radzie Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego. 

Kewin Lewicki poprosił członków Rady Studentów o oddanie głosów w sprawie podjęcia 

uchwały dotyczącej wyboru Marii Skrzypczyńskiej-Zagajewskiej jako członkini komisji 

dyscyplinarnej do spraw nauczycieli akademickich przy Radzie Głównej Nauki i Szkolnictwa 

Wyższego. 

Głosowanie #29 (tajne) – przyjęcie uchwały dotyczącej wyboru Marii Skrzypczyńskiej-

Zagajewskiej jako członkini komisji dyscyplinarnej do spraw nauczycieli akademickich przy 

Radzie Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego. 

Statutowa liczba członków uprawnionych do głosowania: 13 

Liczba członków obecnych: 13 

Liczba głosów „ZA”: 12 

Liczba głosów „PRZECIW”: 0 

Liczba głosów: „WSTRZYMUJE SIĘ”: 1 



 

W związku z wynikami głosowania Kewin Lewicki stwierdził, że Rada Studentów podjęła 

uchwałę o wyborze Marii Skrzypczyńskiej-Zagajewskiej jako członkini komisji dyscyplinarnej 

do spraw nauczycieli akademickich przy Radzie Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego. 

 

Ad. 36. Podsumowanie działalności Koordynatora PSRP przy Polskiej Komisji 

Akredytacyjnej. 

Kewin Lewicki poprosił Mateusza Kopaczyńskiego o przedstawienie podsumowania 

działalności Koordynatora PSRP przy Polskiej Komisji Akredytacyjnej. 

W ramach swojego dziesięciominutowego wystąpienia Mateusz Kopaczyński przedstawił 

podsumowanie, a w szczególności wyróżnił: zestaw zadań wykonywanych przez niego 

regularnie, organizowanie cyklicznych spotkań oraz szkoleń z ekspertami studenckimi PKA, 

ale także szkoleń dot. praw i obowiązków studenta, wsparcie procesu rekrutacji nowych 

ekspertów oraz dane statystyczne dot. m. in. ilości wizytacji czy aktualnej liczby z ekspertów 

studenckich PKA. 

Kewin Lewicki zaznaczył, że pozostaje w mocy zarządzenie Przewodniczącego PSRP dot. 

powołania Mateusza Kopaczyńskiego na stanowisko Koordynatora PSRP przy Polskiej Komisji 

Akredytacyjnej i zaznaczył, że liczy na dalszą szeroką aktywność na tym stanowisku. 

Dodatkowo zapytał zebranych czy są pytania do przedstawionego podsumowania.  

Wobec braku pytań Kewin Lewicki      podziękował za wystąpienie.  

 

Ad. 37. Przyjęcie opinii w sprawie kandydata na przedstawiciela w Radzie NAWA. 

Kewin Lewicki po odczytaniu odpowiedniej podstawy prawnej wskazał kandydaturę Michała 

Siwka jako przedstawiciela PSRP w Radzie Narodowej Akademii Wymiany Akademickiej,  

a następnie poprosił Michała Siwka o zabranie głosu. 

W ramach swojego dziesięciominutowego wystąpienia Michał Siwek opowiedział członkom 

Rady Studentów o swoim doświadczeniu w ramach działalności w organach samorządności 

studenckiej oraz planach jakie chciałby zrealizować w ramach NAWA. 



 

Po zakończeniu wszystkich wystąpienia Kewin Lewicki zapytał zebranych czy są pytania do 

Michała Siwka. Wobec braku pytań Kewin Lewicki poprosił członków Rady Studentów  

o oddanie głosów w sprawie podjęcia uchwały dotyczącej opinii wobec kandydatury Michał 

Siwka na stanowisko przedstawiciela PSRP w Radzie Narodowej Akademii Wymiany 

Akademickiej. 

Głosowanie #30 (tajne) – przyjęcie uchwały dotyczącej opinii wobec kandydatury Michał 

Siwka na stanowisko przedstawiciela PSRP w Radzie Narodowej Akademii Wymiany 

Akademickiej. 

Statutowa liczba członków uprawnionych do głosowania: 13 

Liczba członków obecnych: 13 

Liczba głosów „ZA”: 13 

Liczba głosów „PRZECIW”: 0 

Liczba głosów: „WSTRZYMUJE SIĘ”: 0 

W związku z wynikami głosowania Kewin Lewicki stwierdził, że Rada Studentów podjęła 

uchwałę o wyrażeniu pozytywnej opinii wobec kandydatury Michał Siwka na stanowisko 

przedstawiciela PSRP w Radzie Narodowej Akademii Wymiany Akademickiej. 

 

Ad. 38. Przyjęcie opinii w sprawie kandydatki na Pełnomocniczkę PSRP ds. współpracy  

z Ukrainą. 

Kewin Lewicki po odczytaniu odpowiedniej podstawy prawnej, w  imieniu Rady Wykonawczej 

wskazał kandydaturę Aliny Palamarchuk jako pełnomocniczki PSRP ds. współpracy  

z Ukrainą. Dodał, że mimo braku wymogu wyrażenia opinii przez Rady Studentów wobec 

pełnomocników powoływanych przez Radę Wykonawczą, to Rada Wykonawcza chcę takiej 

opinii zasięgnąć. Kewin Lewicki następnie przedstawił motywację oraz cel powołania   

pełnomocniczki PSRP ds. współpracy z Ukrainą oraz poprosił Alinę Palamarchuk o zabranie 

głosu i przedstawienie swojej osoby. 

W ramach swojego dziesięciominutowego wystąpienia Alina Palamarchuk opowiedziała 

członkom Rady Studentów o swojej historii związanej ze studiowaniem w Polsce, 



 

doświadczeniach zdobytych w ramach pełnienia funkcji w organach samorządności 

studenckich i dotychczasowych działaniach na rzecz pomocy swoim rodakom obecnym  

w Polsce jak i pozostających w Ukrainie. Do tego dodała działania jakie chciałby podjąć w 

ramach bycia pełnomocniczką PSRP. Po zakończeniu wszystkich wystąpienia Kewin Lewicki 

zapytał zebranych czy są pytania do Aliny Palamarchuk. Wobec braku pytań Kewin Lewicki 

poprosił członków Rady Studentów o oddanie głosów w sprawie podjęcia uchwały dotyczącej 

opinii wobec kandydatury Aliny Palamarchuk na stanowisko pełnomocniczki PSRP ds. 

współpracy z Ukrainą. 

Głosowanie #31 (tajne) – przyjęcie uchwały dotyczącej opinii wobec kandydatury Aliny 

Palamarchuk na stanowisko pełnomocniczki PSRP ds. współpracy z Ukrainą 

Statutowa liczba członków uprawnionych do głosowania: 13 

Liczba członków obecnych: 13 

Liczba głosów „ZA”: 13 

Liczba głosów „PRZECIW”: 0 

Liczba głosów: „WSTRZYMUJE SIĘ”: 0 

W związku z wynikami głosowania Kewin Lewicki stwierdził, że Rada Studentów podjęła 

uchwałę o wyrażeniu pozytywnej opinii wobec kandydatury Aliny Palamarchuk na 

stanowisko pełnomocniczki PSRP ds. współpracy z Ukrainą. Dodatkowo Kewin Lewicki 

poinformował o niedawnym uchylaniu dotychczasowych uchwał Rady Wykonawczej dot. 

powołania pełnomocników pełniących swoje funkcje w kadencji 2021-2022. 

 

Ad. 39. Informacje od przedstawicieli komisji branżowych PSRP. 

Kewin Lewicki poprosił przedstawicieli komisji branżowych PSRP o zabranie głosów w celu 

udzielania informacji. W ramach tego punktu głos zabrali:  

● Julia Bednarska (FUN) 

● Ewa Staruch (FUniP) 

● Bartosz Wiszniowski (FUT) 

● Paulina Morawska (FUE) 



 

● Bartosz Kalka (KUWF) 

● Agata Andrzejczyk (KWSM) 

● Maria Skrzypczyńska-Zagajewska (FUA) 

● Konrad Bajdak (FANS) 

● Sandra Mulica (FUP) 

w ramach dziesięciominutowych wypowiedzi, każdy z przedstawicieli komisji branżowych 

opowiedział o sprawach swojej komisji. Przedstawiciele najczęściej wspominali o: zmianach 

osobowych w swoich organach wykonawczych, kontrolnych oraz opiniodawczych, odbytych 

posiedzeniach oraz zjazdach oraz planach prac, działań i wydarzeń na 2023 rok.  

Kewin Lewicki zapowiedział, że uzupełnieniem tych wypowiedzi będzie spisana forma 

sprawozdania sporządzona po posiedzeniu i dołączona do protokołu.  

 

Ad. 40. Sprawy bieżące. 

Kewin Lewicki poprosił przedstawicieli samorządów studenckich organizujących trwające 

posiedzenie o informację w sprawach organizacyjnych dot. dalszego przebiegu wydarzenia 

po zakończeniu obrad. 

Magdalena Herman i Daniel Jankowski przedstawili zebranym szczegółowy plan dnia po 

zakończeniu obrad. 

Kewin Lewicki raz jeszcze podziękował przedstawicielom samorządów studenckich Akademii 

Górniczo-Hutniczej i Uniwersytetu Jagiellońskiego za działalność na rzecz organizacji tego 

posiedzenia. 

 

Ad. 41. Wolne wnioski. 

Kewin Lewicki poprosił zebranych o zgłaszanie wolnych wniosków.  

Wobec braku zgłoszeń Kewin Lewicki przeszedł do ostatniego punktu porządku obrad.  

 

Ad. 42. Zamknięcie posiedzenia. 



 

Kewin Lewicki zamknął posiedzenie Rady Studentów. Podziękował wszystkim osobom za 

obecność oraz aktywność w ramach posiedzenia.  

 

Lista załączników: 
1. Lista obecnych członków organów statutowych; 

2. Lista obecnych pozostałych osób na posiedzeniu; 

3. Sprawozdanie z działalności PSRP od 01.01.2023 r. do 21.01.2023 r.; 

4. Sprawozdanie z działalności przedstawicieli PSRP w RGNiSW w kadencji 2021-2022; 

5. Podsumowanie działalności Komisji Branżowych PSRP; 

6. Zbiorczy raport z głosowań w trakcie posiedzenia. 



Lista obecności na I posiedzeniu Rady Studentów

Parlamentu Studentów RP

Kraków, 21 stycznia 2023 r.
Lp. Imię i nazwisko Funkcja Stan

1. Agata Andrzejczyk
Członkini Rady Studentów

PSRP
OBECNA

2. Bartłomiej Chojnacki
Członek Rady Studentów

PSRP
OBECNY

3. Daniel Jankowski
Członek Rady Studentów

PSRP
OBECNY

4. Tomasz Janocha
Członek Rady Studentów

PSRP
OBECNY

5. Bartłomiej Kawulok Członek Rady Studentów
PSRP

OBECNY

6. Anastazja Kruchelska
Członkini Rady Studentów

PSRP
OBECNA

7. Kewin Lewicki
Przewodniczący Parlamentu
Studentów Rzeczypospolitej

Polskiej
OBECNY

8. Katarzyna Płaczek
Członkini Rady Studentów

PSRP
OBECNA

9. Karolina Szymkiewicz
Członkini Rady Studentów

PSRP
OBECNA

10. Monika Wiśniewska
Członkini Rady Studentów

PSRP
OBECNA

11. Jan Wrona
Członek Rady Studentów

PSRP
OBECNY

12. Milena Zawadzka
Członkini Rady Studentów

PSRP
OBECNA

13. Aleksandra Zmuda
Trzebiatowska

Członkini Rady Studentów
PSRP OBECNA

PARLAMENT STUDENTÓW tel. 506 188 880
RZECZYPOSPOLITEJ POLSKIEJ e-mail: sekretariat@psrp.org.pl

NIP: 5252524863
ul. Bracka 18/16, 00-028 Warszawa https://psrp.org.pl/



Lista obecności na I posiedzeniu Rady Studentów

Parlamentu Studentów RP

Kraków, 21 stycznia 2023 r.

Lp. Imię i nazwisko Funkcja Stan

1. Julia Bednarska Wiceprzewodnicząca OBECNA

3. Jakub Stefaniak Wiceprzewodniczący OBECNY

4. Urszula Lis Członek
Rady Wykonawczej OBECNA

6. Małgorzata Poszwa Członek
Rady Wykonawczej OBECNA

7. Mateusz Salamon Członek
Rady Wykonawczej OBECNY

8. Ewa Staruch Członek
Rady Wykonawczej OBECNA

9. Waldemar Wojna Członek
Rady Wykonawczej OBECNY

10. Paweł Zdybel Członek
Rady Wykonawczej OBECNY

11. Bukała Patryk Dyrektor Biura Prasowego OBECNY

12. Michał Gerus Dyrektor Biura
Finansowego PSRP OBECNY

13. Tomasz Maurek Dyrektor Biura Prawnego
PSRP OBECNY

14. Marcin Pioch Dyrektor Biura
Organizacyjnego OBECNY

15. Mateusz Kuliński Rzecznik Praw Studenta OBECNY

PARLAMENT STUDENTÓW tel. 506 188 880
RZECZYPOSPOLITEJ POLSKIEJ e-mail: sekretariat@psrp.org.pl

NIP: 5252524863
ul. Bracka 18/16, 00-028 Warszawa https://psrp.org.pl/



Lista obecności na I posiedzeniu Rady Studentów

Parlamentu Studentów RP

Kraków, 21 stycznia 2023 r.
Lp. Imię i nazwisko Funkcja

1. Bartosz Wiszniowski FUT

2. Paulina Morawska FUE

3. Bartosz Kalka KUWF

4. Michał Siwek NAWA

5.
Maria Skrzypczyńska-

Zagajewska FUA

6. Piotr Zaremba FUniP

7. Kamil Bonas Gość

8. Konrad Bajdak FANS

9. Mateusz Ostrowski Protokolant

10. Patryk Korolko KR

11. Sandra Mulica FUP

12. Jakub Śliwiński KR

13. Wojciech Tomaszewicz KR

14. Alina Palamarchuk Gość
15. Kamil Maciak KR

PARLAMENT STUDENTÓW tel. 506 188 880
RZECZYPOSPOLITEJ POLSKIEJ e-mail: sekretariat@psrp.org.pl

NIP: 5252524863
ul. Bracka 18/16, 00-028 Warszawa https://psrp.org.pl/



 
 

 
 

 

 

Załącznik nr 3 do protokołu z I posiedzenia Rady Studentów PSRP 
 

Podsumowanie działalności 
Parlamentu Studentów Rzeczypospolitej Polskiej 

od 1 stycznia 2022 r. do 21 stycznia 2022 r. 
 
Niniejsze podsumowanie sporządzone zostało w następujący sposób: 
 
Rada Wykonawcza: 

 
1. Przewodniczący: 

 Kewin Lewicki 
2. Wiceprzewodniczący: 

 Julia Bednarska 
 Jakub Stefaniak 

3. Członkowie Rady Wykonawczej: 
 Ewa Staruch 
 Małgorzata Poszwa 
 Urszula Lis 
 Paweł Zdybel 
 Mateusz Salamon 
 Waldemar Wojna 

 
 

1. Przewodniczący: 
 
Kewin Lewicki 

W zakres podjętych działań do I posiedzenia Rady Studentów wchodzi: 

 dwa spotkania z Ministrem Edukacji i Nauki w sprawie zwiększenia subwencji dla PSRP, 
reformy systemu stypendialnego oraz ustawowego umocowania Rzecznika Praw Studenta; 

 spotkanie z Prezydentem RP, doradcą Prezydenta oraz Przewodniczącym Rady 
ds. Szkolnictwa Wyższego prof. Arturem Świergielem w sprawie nowelizacji ustawy PSWiN; 

 udział w trzech posiedzeniach Sejmowej Komisji Edukacji, Nauki i Młodzieży; 
 spotkanie z Adamem Struzikiem, Marszałkiem województwa Mazowieckiego oraz Emilem 

Sawickim - sekretarzem Marszałka w sprawie dofinansowania wydarzeń PSRP: Posiedzeń 
Rady Studentów, Krajowej Konferencji, Konwentu Przewodniczących; 



 
 

 
 

 

 

 spotkanie z prof. Marcinem Pałysem - Przewodniczącym Rady Głównej Nauki i Szkolnictwa 
Wyższego w sprawie zmian w ustawie oraz zapoznania z sylwetkami nowych przedstawicieli 
PSRP w RGNiSW; 

 wdrożenie w pracach z dyrektorami określonych departamentów w Ministerstwie Edukacji 
i Nauki; 

 udział w zjazdach komisji branżowych: Forum Uniwersytetów Polskich, Komisji Uczelni 
Mundurowych; 

 udział w Prezydium PKA oraz Posiedzeniu Plenarnym PKA; 
 przeprowadzenie kontroli dokumentacji finansowej za rok 2022; 
 udział w spotkaniu z partnerem PSRP – Microsoft; 
 koordynacja wdrożenia nowego systemu informatycznego w PSRP; 
 przygotowanie preliminarza finansowego PSRP. 

 
 

2. Wiceprzewodniczący: 
 
Julia Bednarska 

W zakres podjętych działań do I posiedzenia Rady Studentów wchodzi: 

 sporządzenie wniosku o zadanie zlecone, tj. dla projektu "Strefa komfortu PSRP"; 
 rozpoczęcie prac nad wnioskiem o zadanie zlecone dla celów projektu skierowanego dla 

mediów studenckich; 
 sporządzenie draftu planu audytu PSRP na rok 2023; 
 zgromadzenie bazy szkoleń prowadzonych przez członków Rady Wykonawczej 

i pracowników Biura PSRP; 
 analiza tematu dotyczącego pokrzywdzonego jako strony postępowania dla celu komisji 

dyscyplinarnej; 
 analiza pisma Forum Uczelni Technicznych; 
 analiza i komentarz do Regulaminu Rady Studentów; 
 udział w posiedzeniu Rady Wykonawczej; 
 spotkanie z doradcą Prezydenta RP; 
 udział w spotkaniu z kandydatem na Rzecznika Praw Studenta; 
 analiza projektu zmian w związku z działalnością Rzecznika Praw Studenta; 
 uczestnictwo w spotkaniu informacyjnym z komisjami branżowymi; 
 udział w cotygodniowych spotkaniach Rady Wykonawczej; 
 analiza dokumentacji projektów zewnętrznych podjętych przez PSRP w latach 2021-2022; 
 zbieranie danych dotyczących Rzecznika Praw Studenta na świecie; 
 merytoryczne opracowanie autorskich szkoleń do oferty szkoleniowej PSRP; 



 
 

 
 

 

 

 udział w tworzeniu analizy propozycji zmian przepisów do nowelizacji ustawy Prawo 
o szkolnictwie wyższym i nauce; 

 działania korekcyjne; 
 propozycje działań tłumaczeniowych PSRP; 
 inne działania bieżące, w tym wsparcie Przewodniczącego, Rady Wykonawczej 

i pracowników biura. 
 
Jakub Stefaniak 

W zakres podjętych działań do I posiedzenia Rady Studentów wchodzi: 

 wsparcie Julii Bednarskiej w sporządzeniu wniosku o zadanie zlecone dla celów projektu 
“Strefa Komfortu”; 

 udział w posiedzeniu Rady Wykonawczej; 
 udział w cotygodniowych spotkaniach Rady Wykonawczej; 
 udział w spotkaniu z kandydatem na Rzecznika Praw Studenta; 
 przygotowanie założeń do realizacji projektu skierowanego do mediów studenckich; 
 analiza projektów realizowanych przez PSRP w kadencji 2021/2022; 
 koordynacja prac w celu realizacji wydarzenia XXVIII Krajowa Konferencja PSRP, w tym 

w szczególności: 
o ustalenie harmonogramu prac, 
o ustalenie wstępnego harmonogramu wydarzenia, 
o przeprowadzenie analizy dostępnych hoteli w Polsce oraz zebranie ofert 

z poszczególnych obiektów, 
o wizytacja potencjalnych ośrodków, 
o analiza wstępna kosztorysu. 

 przygotowanie merytoryczne szkoleń, prowadzonych z zakresu realizacji projektów 
w obecnej kadencji; 

 koordynacja działań w zakresie przygotowania rekrutacji do komisji PSRP; 
 wsparcie biura prasowego w przygotowaniu materiałów wizualnych do I posiedzenia Rady 

Studentów; 
 bieżące wsparcie Przewodniczącego, Członków Rady Wykonawczej oraz Pracowników Biura. 

 
 

 
 
 
 
 
 



 
 

 
 

 

 

3. Członkowie Rady Wykonawczej: 
 
Ewa Staruch 

W zakres podjętych działań w obszarze współpracy ze środowiskiem samorządowym do 
I posiedzenia Rady Studentów wchodzi: 

 kontakt telefoniczny z przewodniczącymi komisji branżowych; 
 stały kontakt mailowy z przewodniczącymi komisji branżowych w sprawie: 

 udzielenia informacji na temat ogólnej liczby studentów w uczelni od 2018 r. do 2022 
r., 

 dzielenia informacji na temat liczby przyznanych stypendiów socjalnych w Uczelni 
w latach od 2018 r. do 2022 r.,  

 zebrania kontaktów do osób, które będzie można rekrutować jako szkoleniowców 
PSRP, 

 zebrania informacji na temat dotychczasowego funkcjonowania PSRP oraz wymagań 
jakie mają Komisje Branżowe w odniesieniu do przyszłej współpracy z PSRP. 

 koordynowanie I posiedzenia Rady Studentów; 
 stały kontakt z Radą Studentów, kandydatami na pełnomocników, przedstawicielami 

w różnych organach oraz gośćmi i organizacja kwestii formalnych przebiegu posiedzenia; 
 aktualizacja informacji udzielonych przez Przewodniczących Komisji Branżowych w zakresie 

stypendiów socjalnych; 
 reprezentowanie PSRP podczas posiedzenia Parlamentu Studentów Uniwersytetu 

Szczecińskiego; 
 koordynowanie sprawozdań Komisji Branżowych; 
 udział w posiedzeniu Rady Wykonawczej; 
 udział w cotygodniowych spotkaniach Rady Wykonawczej; 
 merytoryczne opracowanie szkoleń do oferty szkoleniowej PSRP; 
 udział w spotkaniu z Rzecznikiem Praw Studenta; 
 bieżące wsparcie Przewodniczącego, Członków Rady Wykonawczej oraz pracowników biura. 

 
Małgorzata Poszwa 

W zakres podjętych działań w obszarze prawno-socjalnym do I posiedzenia Rady Studentów 
wchodzi: 

 przygotowanie zarządzeń Przewodniczącego PSRP; 
 przygotowanie uchwał Rady Studentów PSRP; 
 przygotowanie planu posiedzenia Rady Studentów PSRP; 
 udział w posiedzeniu Rady Wykonawczej; 
 udział w cotygodniowym spotkaniu Rady Wykonawczej; 



 
 

 
 

 

 

 przygotowanie odpowiedzi na pismo FUT dot. wątków prawno-socjalnych; 
 przygotowanie odpowiedzi na pismo Rzecznika Praw Obywatelskich dot. podjęcia działań 

legislacyjnych zmierzających do przyznania pokrzywdzonemu statusu strony 
w postępowaniach dyscyplinarnych w sprawach studentów, doktorantów i nauczycieli 
akademickich; 

 analiza propozycji zmian w statucie PSRP dot. Rzecznika Praw Studenta PSRP; 
 opracowanie regulaminu Rady Studentów PSRP; 
 opracowanie zasad usprawiedliwiania nieobecności na posiedzeniach Rady Studentów PSRP 

oraz Komisji Rewizyjnej PSRP; 
 opracowanie wraz z Michałem Gerusem regulaminu dyscypliny finansów publicznych PSRP; 
 udział w tworzeniu analizy propozycji zmian przepisów do nowelizacji ustawy Prawo 

o szkolnictwie wyższym i nauce; 
 propozycja zmian do Regulaminu Porozumienia Samorządów Studenckich Uczelni 

Warszawskich; 
 przygotowanie wraz z Ulą Lis glosariusza angielskich nazw PSRP; 
 opracowywanie wraz z Pawłem Zdyblem propozycji zmian w przepisach ustawy dot. progu 

dochodowego uprawniającego studenta do uzyskania stypendium socjalnego; 
 inne działania bieżące, w tym wsparcie Przewodniczącego, Członków Rady Wykonawczej 

oraz pracowników biura. 
 
Urszula Lis 

W zakres podjętych działań w obszarze współpracy zagranicznej do I posiedzenia Rady Studentów 
wchodzi: 

 udział w cotygodniowych spotkaniach Rady Wykonawczej; 
 zbieranie danych dotyczących Rzecznika Praw Studenta na świecie; 
 sporządzenie i wysłanie sprawozdania dotyczącego QA FIT do European Students’ Union; 
 przygotowanie wraz z Gosią Poszwą glosariusza angielskich nazw PSRP; 
 rozpoczęcie tłumaczeń glosariusza dotyczącego PSRP; 
 rozpoczęcie przygotowań do poprawy dostępności informacji na stronie PSRP; 
 inne działania bieżące. 

 
Paweł Zdybel 

W zakres podjętych działań w obszarze współpracy zewnętrznej do I posiedzenia Rady Studentów 
wchodzi: 

 analiza współpracy PSRP z partnerami zewnętrznymi w latach 2019-2022; 
 zapoznanie się z umowami sponsorskimi podpisanymi w ubiegłej kadencji; 
 ustalenie świadczeń proponowanych partnerom w ostatnich latach; 



 
 

 
 

 

 

 zapoznanie się z ogólną ofertą sponsorską używaną przez PSRP w ostatniej kadencji; 
 przygotowanie oferty sponsorskiej dla firmy Microsoft Polska; 
 prowadzenie bieżącego kontaktu z firmą Microsoft Polska; 
 udział w spotkaniu z firmą Microsoft Polska wraz z Przewodniczącym oraz podjęcie pierwszej 

współpracy; 
 opracowywanie wraz z Małgorzatą Poszwą propozycji zmian w przepisach ustawy dot. progu 

dochodowego uprawniającego studenta do uzyskania stypendium socjalnego oraz 
przeprowadzenie spotkania konsultacyjnego z Kierowniczką DSSS KUL w tym zakresie; 

 podjęcie działań w zakresie przygotowania ogólnej oferty sponsorskiej PSRP w ramach 
partnerstwa okresowego oraz strategicznego; 

 udział w posiedzeniu Rady Wykonawczej; 
 udział w cotygodniowych spotkaniach Rady Wykonawczej; 
 przygotowanie wstępnych zadań na cele rekrutacji do komisji ds. współpracy zewnętrznej; 
 analiza rynku w zakresie potencjalnych nowych współprac PSRP; 
 bieżące wsparcie Przewodniczącego, członków Rady Wykonawczej oraz pracowników biura 

PSRP. 
 

Mateusz Salamon 

W zakres podjętych działań w obszarze ewaluacji do I posiedzenia Rady Studentów wchodzi: 

 przygotowanie pliku z instrukcją tworzenia celów strategicznych dla członków Rady 
Wykonawczej; 

 przygotowanie pliku z opisem analizy SWOT; 
 przeprowadzenie analizy SWOT PSRP na spotkaniu Rady Wykonawczej; 
 udział w posiedzeniu Rady Wykonawczej; 
 udział w cotygodniowych spotkaniach Rady Wykonawczej; 
 przygotowanie merytorycznie szkolenia z zakresu ewaluacji; 
 przygotowanie różnych plików dla komisji ewaluacji; 
 tworzenie (wspólnie z Waldemarem Wojną) raportu podsumowującego z praw 

i obowiązków studenta 2022/2023; 
 inne działania bieżące.  

 
Waldemar Wojna 

W zakres podjętych działań w obszarze dydaktyki i jakości kształcenia do I posiedzenia Rady 
Studentów wchodzi: 

 zaplanowanie programu mentoringowego dla osób zaangażowanych w jakość kształcenia; 
 przygotowanie bazy pomysłów związanych z przyszłą działalnością PSRP; 



 
 

 
 

 

 

 tworzenie (wspólnie z Mateuszem Salamonem) raportu podsumowującego z praw 
i obowiązków studenta 2022/2023; 

 przygotowanie bazy finansowania samorządów z wszystkich krajów europejskich 
z uwzględnieniem liczby studentów w danym państwie oraz płacy minimalnej; 

 paca nad odpowiedzią w sprawie tematów związanych z jakością kształcenia dotyczących 
stanowiska Forum Uczelni Technicznych; 

 udział w I posiedzeniu Rady Wykonawczej PSRP; 
 udział w cotygodniowych spotkaniach Rady Wykonawczej PSRP; 
 przygotowanie merytoryczne szkoleń związanych z działalnością projakościową według 

nowej oferty szkoleniowej PSRP; 
 przygotowanie elementów rekrutacji do komisji ds. dydaktyki i jakości kształcenia; 
 sporządzenie analizy treści zawartych w książkach dot. jakości kształcenia w biurze PSRP; 
 inne działania bieżące. 

 



Przygotowała: Marcelina Kościołek 

Sprawozdanie 
z działalności
przedstawiciwli PSRP
w RGNiSW 
w kadencji 2021-2022

Załącznik nr 4 do protokołu z I posiedzenia Rady Studentów PSRP



Przedstawiciele
studenccy

Magdalena Graca
Uniwersytet Ekonomiczny w Krakowie 

Agata Andrzejczyk
Warszawski Uniwersytet Medyczny
od grudnia 2022

Damian Karolewski
WIT Wyższa Szkoła Informatyki
Stosowanej i Zarządzania 

Karolina Zalewska
Uniwersytet Medyczny w Łodzi
do grudnia 2021 

Marcelina Kościołek
Uniwersytet Jagielloński w Krakowie 
członek Prezydium



Reprezentacja studentów 
w Komisjach Rady

Komisja Nauki

Brak

Komisja
Ekonomiczno-
Prawna 

Marcelina Kościołek
Magdalena Graca

Komisja
Kształcenia

Damian Karolewski
Karolina Zalewska

Komisja ds.
Międzynarodowych

Marcelina Kościółek



Debata w sprawie
krótkoterminowych
wyjazdów zagranicznych
jako przyszłości
mobilności studentów 
i doktorantów 
(czerwiec 2022 r.) 

Debaty studenckie

Finansowanie badań
naukowych studentów 

i doktorantów 
(listopad 2021)

Ewaluacja procesu
kształcenia z
perspektywy studenckiej 
(luty 2021)



Rada w liczbach

30 członków
reprezentujących 25 instytucji 

68
spotkań komisji

16
debat

9
posiedzeń plenarnych

101  
przygotowanych

opinii/stanowisk/uchwał 



Kluczowe informacje

W trakcie kadencji przedstawicieli
studenckich odbyła się zmiana
kadencji rady - styczeń 2022.

1

Ustalono jedna stałą debatę
studencko-doktorancką rocznie 
- na posiedzeniu czerwcowym Rady. 

2

Pełne sprawozdania RGNiSW
dostępne są na stronie Rady:
https://rgnisw.nauka.gov.pl  

3



Kluczowe informacje

Poza udziałem w posiedzeniach
RGNiSW przedstawiciele studenccy
uczestniczyli również w
posiedzeniach Rady Studenctów
PSRP 

4

Uczestniczyliśmy również 
w 2 spotkaniach "Konwersatorium 
o umiędzynarodowieniu w
Krakowie"

5



Kluczowe informacje

Wraz z przewodniczącym Komisji ds.
międzynarodowych
współredagowaliśmy "Biuletyn
Komisji ds. Międzynarodowych
RGNiSW". W sumie wydano 20
biuletynów. 

6



Aktualne władze statutowe

prof. dr hab. Stanisław Kistryn
Uniwersytet Jagielloński w Krakowie

 
Wiceprzewodniczący RGNiSW

 

prof. dr hab. Grażyna Borkowska
Wydział Nauk Humanistycznych PAN

 
Wiceprzewodnicząca RGNiSW

 

dr hab. Marcin Pałys, prof. UW
Uniwersytet Warszawski

 
Przewodniczący RGNiSW

 



Dziękuję za uwagę



 
 

 
 

 

 

Załącznik nr 4 do protokołu z I posiedzenia Rady Studentów PSRP 
 

Podsumowanie działalności 
komisji branżowych 

Parlamentu Studentów Rzeczypospolitej Polskiej 

Niniejsze podsumowanie sporządzone biorąc pod uwagę następującą kolejność komisji 
branżowych:  

 
1. Forum Akademii Nauk Stosowanych (Konrad Bajdak). 
2. Forum Uczelni Artystycznych (Adrian Cieszkowski). 
3. Forum Uczelni Ekonomicznych (Paulina Morawska). 
4. Forum Uczelni Niepublicznych (Julia Bednarska). 
5. Forum Uczelni Przyrodniczych (Fabian Miszewski). 
6. Forum Uczelni Technicznych (Bartosz Wiszniowski). 
7. Forum Uniwersytetów Polskich (Ewa Staruch). 
8. Komisja Uczelni Mundurowych (Sylwia Kuropatwińska). 
9. Komisja Uczelni Wychowania Fizycznego (Bartosz Kalka). 
10. Komisja Wyższego Szkolnictwa Medycznego Parlamentu Studentów Rzeczypospolitej 

Polskiej (Agata Andrzejczyk). 
 
 

1. Forum Akademii Nauk Stosowanych 
 
W zakres działań podjętych przez FANS do I posiedzenia Rady Studentów wchodzi: 
 

 odbycie I Posiedzenia Prezydium w roku 2023, podczas którego zostały omówione 
strategiczne działania na najbliższe 3 miesiące (do zjazdu sprawozdawczo-wyborczego); 

 organizacja (14 stycznia) VIII Posiedzenia Przewodniczących Samorządów Studenckich, 
podczas którego została podsumowana akcja ubezpieczeń prowadzona od października do 
listopada 2022 roku, zmiany dotyczące minimalnego progu umożliwiającego do otrzymania 
stypendium socjalnego, zmiany minimalnego wynagrodzenia profesora oraz pojawiła się 
aktualizacja tworzonego raportu “Sytuacja finansowa samorządów studenckich FANS 
w latach 2018-2023”; 

 odbycie (18 stycznia) II Posiedzenia Prezydium w roku 2023, na którym obecny był 
Przewodniczący PSRP, w ramach wstępnych ustaleń dotyczących utworzenia Stowarzyszenia 
Forum Akademii Nauk Stosowanych przy PSRP. 
 
 



 
 

 
 

 

 

Planowane wydarzenia:  
 szkolenie dla przedstawicieli zrzeszonych w Forum Akademii Nauk Stosowanych dotyczące 

pomocy materialnej dla studentów, z uwzględnieniem styczniowej nowelizacji Ustawy 
Prawo o szkolnictwie wyższym i nauce oraz wydanego rozporządzenia Ministra Edukacji 
i Nauki z dnia 2 stycznia 2023 r. zmieniającego rozporządzenie w sprawie wysokości 
minimalnego miesięcznego wynagrodzenia zasadniczego dla profesora w uczelni publicznej 
— Dz. U. z 2023 r., poz. 16 (styczeń 2023); 

 uruchomienie możliwości udzielania patronatu Forum Akademii Nauk Stosowanych (luty 
2023); 

 XV Zjazd Prezydium Forum Akademii Nauk Stosowanych w Zakopanem (luty 2023); 
 aktualizacja systemu do głosowania elektronicznego oraz Internetowego panelu 

przewodniczących, który będzie zintegrowany z wydatkami komisji oraz rozliczeniami — 
wgląd na żywo do wpływów/wydatków komisji dla każdego przewodniczącego 
reprezentującego zrzeszony samorząd studenckich w FANS (luty 2023); 

 rozpoczęcie działań formalnych, zmierzających do utworzenia Stowarzyszenia Forum 
Akademii Nauk Stosowanych (luty 2022); 

 XXXVIII Forum Akademii Nauk Stosowanych w Zakopanem (marzec 2023); 
 XVI Zjazd Prezydium Forum Akademii Nauk Stosowanych (lipiec-sierpień 2023); 
 XXXIX Forum Akademii Nauk Stosowanych (październik-listopad 2023); 
 IX/X Posiedzenie Przewodniczących Samorządów Studenckich Forum Akademii Nauk 

Stosowanych (luty-marzec 2023); 
 organizacja lokalnych zjazdów porozumień samorządów studenckich zrzeszonych  

w Forum Akademii Nauk Stosowanych (styczeń-grudzień 2023); 
 publikacja raportu “Sytuacja finansowa samorządów studenckich FANS w latach 2018-2023” 

(luty 2023). 

2. Forum Uczelni Artystycznych  
 
W zakres działań podjętych przez FUA do I posiedzenia Rady Studentów wchodzi: 

 odbycie styczniowego spotkania Prezydium Forum, na którym ustalane były plany i polityka 
działalności FUA na 2023 rok; 

 przeprowadzenie przez Przewodniczącego FUA wywiadów z kandydatami na funkcje 
Członków Prezydium FUA, a także odbycie wywiadów końcowych z kończącym działalność 
byłym Członkiem Prezydium; 

 opublikowanie podsumowania pracy Forum w roku 2022 roku; 
 bieżąca aktualizacja strony internetowej FUA o najnowsze informacje (podsumowanie roku, 

publikację, historię zjazdów, ofertę szkoleniową, przedstawicielstwo).  
 



 
 

 
 

 

 

Planowane wydarzenia:  

 publikacja badania zrealizowanego przez Prezydium Forum “Analiza działania wybranych 
podmiotów uczelni artystycznych w kontekście samorządności studenckiej”; 

 uczestnictwo przedstawicieli Forum w Konferencji Rektorów Uczelni Artystycznych w lutym 
br.; 

 uczestnictwo przedstawicieli Forum w spotkaniu z Dyrektorem Departamentu Szkolnictwa 
Artystycznego w Ministerstwie Kultury i Dziedzictwa Narodowego; 

 Zjazd Forum Uczelni Artystycznych zaplanowany na 3-5 marca br. w Krakowie; 
 ukończenie postprodukcji pilotażowego odcinka projektu “Historie na Sztuki”; 
 realizacja międzyuczelnianego “pleneru” artystycznego – decyzja o podjęciu inicjatywy, 

a także wybraniu daty i skali wydarzenia zostanie podjęta w najbliższych tygodniach, zależnie 
od zainteresowania społeczności i potencjalnego utworzenia zespołu projektowego. 
 

3. Forum Uczelni Ekonomicznych 
 
W zakres działań podjętych przez FUE do I posiedzenia Rady Studentów wchodzi: 

 1 stycznia 2023 r. swoją działalność rozpoczęły nowe władze statutowe FUE w składzie:  
1) Paulina Morawska (Uniwersytet Ekonomiczny w Katowicach) – Przewodnicząca, 
2) Piotr Borczyński (Szkoła Główna Handlowa w Warszawie) – Wiceprzewodniczący, 

Członek Prezydium ds. Projektów Merytorycznych, 
3) Marianna Walczak (Uniwersytet Ekonomiczny w Poznaniu) – Członkini Prezydium 

ds. Mobilności Studenckiej, 
4) Julia Wojtyra (Uniwersytet Ekonomiczny we Wrocławiu) – Członkini Prezydium 

ds. Współpracy ze Środowiskiem Zewnętrznym, 
5) Agnieszka Grzegorczyk (Uniwersytet Ekonomiczny w Krakowie) – Członkini 

Prezydium ds. PR i Marketingu; 
 1 stycznia 2023r swoją działalność rozpoczął również nowy zarząd Stowarzyszenie FUE 

w składzie:  
1) Marcin Pioch – Prezes,   
2) Tomasz Maurek – Wiceprezes,  
3) Piotr Parkieta – Sekretarz,  
4) KR; 

 odbyły się dwa spotkania z koordynatorami programu Transekonomik (15.12.22 i 9.02.23), 
na których omówiono rekrutację na edycję zimową programu, a także przeanalizowano 
dotychczasowe działania i pomysły na poprawki projektu w przyszłości; 

 odbyły się dwa spotkania z koordynatorami Mostów Ekonomicznych (13.12.22 i 14.01.23) - 
wszystkie samorządy są po I etapie rekrutacji, w którym łącznie udział wzięło 1017 



 
 

 
 

 

 

studentów, aktualnie dobiegają końca II etapy, a także rozpoczęto prace nad samymi 
finałami projektu; 

 odbyły się dwa spotkania Prezydium FUE (22.12.22 i 05.01.23); 
 odbyło się spotkanie PR z osobami zajmującymi się promocją w samorządach studenckich 

uczelni zrzeszonych w FUE (29.12.22); 
 odbyły się 3 spotkania KZ z osobami odpowiedzialnymi za kontakty zewnętrzne 

w samorządach studenckich uczelni (23.12.22, 28.12.22, 16.01.23); 
 Członkini Prezydium ds. Współpracy ze Środowiskiem Zewnętrznym przeprowadziła 

szkolenie z zakresu pozyskiwania partnerów dla komisji Parlamentu Studenckiego 
Uniwersytetu Ekonomicznego w Katowicach; 

 Forum Uczelni Ekonomicznych podjęło współpracę finansową z British American Tabacco 
(BAT) na kwotę 4 tys. zł, prowadzone są rozmowy dot. współpracy z trzema innymi firmami, 
a także rozliczane są współpracę z poprzedniego roku; 

 Forum Uczelni Ekonomicznych objęło patronatem stacjonarne wydarzenie HerImpact, czyli 
platformę technologiczną która rozwija, wspiera i wprowadza kobiety na rynek pracy, 
wydarzenie odbyło się 19.01.23 w Krakowie; 

 we współpracy z Członkiem RW ds. ewaluacji Mateuszem Salamonem powstała ankieta 
ewaluacyjna Testu Wiedzy Ekonomicznej skierowana do uczestników Testu. Trwa analiza 
ankiety mająca na celu udoskonalenie przyszłych edycji projektu.  
 

Planowane wydarzenia: 

 Zjazd Forum Uczelni Ekonomicznych w Poznaniu - 27-29.01.2023; 
 Zjazd Forum Uczelni Ekonomicznych we Wrocławiu - 21-23.04.2023; 
 Mosty Ekonomiczne:  

- Warszawa (12-15.03.23) 
- Kraków (16-19.03.23) 
- Wrocław (22-25.03.23) 
- Katowice (26-29.03.23) 
- Poznań (29.03-1.04.23) 

 Rekrutacja do edycji zimowej 2023/24 Transekonomika - 13.04-21.04.23. 
 

4. Forum Uczelni Niepublicznych 
 
W zakres działań podjętych przez FUN do I posiedzenia Rady Studentów wchodzi: 

 przedstawienie Zarządu FUN w kadencji 2023; 
 planowanie i wstępne działania organizacyjne w zakresie organizacji XV Zjazdu Forum 

Uczelni Niepublicznych. 
 



 
 

 
 

 

 

Planowane wydarzenia: 

 XV Zjazd Forum Uczelni Niepublicznych (koniec kwietnia lub początek maja); 
 #Porozmawiajmy vol. 6 - cykliczne spotkanie online mające na celu omówienie 

najważniejszych, bieżących kwestii związanych z funkcjonowaniem Forum Uczelni 
Niepublicznych (luty); 

 Wyjazdowe posiedzenie Zarządu Forum Uczelni Niepublicznych. 
 

5. Forum Uczelni Przyrodniczych 
 
W zakres działań podjętych przez FUP do I posiedzenia Rady Studentów wchodzi: 

 spotkanie online przewodniczących/delegatów samorządów studenckich zrzeszonych 
w FUP, na którym omówiono: 

 planowane zmiany w Statucie oraz utworzenie jego załączników (protokół wyborczy, 
karty do głosowania, Karta Znaku) 

 zamysł i strukturę formularza do zbierania danych w ramach Bazy Praktykodawców 
FUP, 

 start akcji edukacyjno-promocyjnej EkoMotywy, poruszającej problemy ekologiczne 
i środowiskowe, 

 bieżące sprawy i problemy m.in. dotyczące zakwaterowania studentów 
w akademikach i funkcjonowanie Rad Mieszkańców i Rad Osiedli Akademickich, 

 planowane wydarzenia i zjazdy, 
 wystartowała akcja EkoMotywy w mediach społecznościowych FUP (fb i instagram). 

 
Planowane wydarzenia: 

 IV Zjazd Forum Uczelni Przyrodniczych (forma online) - końcówka stycznia; 
 V Zjazd Forum Uczelni Przyrodniczych - 9-12 marca 2023 r. - Uniwersytet Przyrodniczy we 

Wrocławiu; 
 Rozpoczęcie zbierania danych w akcji Baza Praktykodawców FUP - mającej na celu zebranie 

miejsc odbywania praktyk studenckich polecanych od studentów dla studentów. 
 

6. Forum Uczelni Technicznych 
 
W zakres działań podjętych przez FUT do I posiedzenia Rady Studentów wchodzi: 

 Od 1 stycznia 2023 roku swoją działalność rozpoczęły nowe władze statutowe w składzie: 
1) Bartosz Wiszniowski (Politechnika Wrocławska) - Przewodniczący 
2) Arleta Tryka (Uniwersytet Ekonomiczny w Katowicach) - Sekretarz 
3) Szymon Łakomy (Politechnika Wrocławska) - Członek Prezydium ds. finansowych 
4) Dorota Nagórska (Politechnika Gdańska) 



 
 

 
 

 

 

5) Natalia Guzik (Politechnika Krakowska im. Tadeusza Kościuszki) 
6) Emilia Ramatowska (Politechnika Białostocka) 
7) Maciej Gacek (Politechnika Rzeszowska im. Ignacego Łukasiewicza) 

 
Powołani zostali także pełnomocnicy Przewodniczącego FUT: 

1) Kacper Teterka (Politechnika Koszalińska) - Pełnomocnik ds. IT 
2) Kacper Kwiecień (Uniwersytet Ekonomiczny w Katowicach) – Pełnomocnik 

ds. Technicznych 
 

Wybrana została także Komisja Rewizyjna w składzie: 
1) Roksana Gostomska (Politechnika Gdańska) - Przewodnicząca KR 
2) Jakub Pruszyński (Politechnika Białostocka) 
3) Paweł Świniarski (Politechnika Warszawska) 

 odbył się wyjazd przekazania wiedzy w terminie 6-8 stycznia na Uniwersytecie 
Ekonomicznym w Katowicach, podczas którego odbył się teambuilding dla nowego 
Prezydium, poprowadzony przez Marcina Styrnę oraz panele przekazania wiedzy pomiędzy 
starym i nowym Prezydium oraz Komisją Rewizyjną; 

 odbyły się 3 robocze posiedzenia Prezydium (5.01, 12.01, 19.01), podczas których zostały 
zaplanowane działania na kadencję, ustalone wstępne terminy zjazdów, konferencji oraz 
wydarzeń FUT, bieżące tematy organizacyjne związane z funkcjonowanie Komisji oraz 
Prezydium; 

 odbyło się spotkanie online z Przewodniczącymi samorządów zrzeszonych w FUT (19.01), 
podczas którego omówione zostały omówione najbliższe plany, projekty oraz zebrane 
potrzebne informacje; 

 rozpoczęto prace nad znalezieniem ośrodka na obóz szkoleniowy POLIgon, który odbędzie 
w okresie wakacji i który w tym roku obchodzi swoją 10 edycję; 

 rozpoczęto prace nad projektem Rozwiń Swój Samorząd, w ramach którego samorządy będą 
mogły wymienić bezpośrednio doświadczenia i szkolić od siebie nawzajem; 

 rozpoczęto prace nad projektem Inżynier - Lider Zespołu, który polega na certyfikowanych 
szkoleniach online dla studentów uczelni technicznych; 

 obyło się spotkania z Prezesem Fundacji Politechniki Krakowskiej Pawłem Domino (19.01), 
w celu ustalenia warunków współpracy w tej kadencji, w którym wziął udział Przewodniczący 
FUT Bartosz Wiszniowski i członek Prezydium ds. finansowych Szymon Łakomy; 

 odbyło się spotkanie Szymona Łakomego z przedstawicielami firmy Absolwent (20.01) w celu 
nawiązania współpracy; 

 odbyły się spotkania z przedstawicielami ATH w Bielsku-Białej dot. organizacji Zjazdu FUT 
(11.01, 18.01), w których brał udział Przewodniczący FUT Bartosz Wiszniowski oraz członek 
Prezydium Maciej Gacek 



 
 

 
 

 

 

 
 
Planowane wydarzenia: 

 3-5 marca - I Zjazd Forum Uczelni Technicznych w kadencji 2023 na Akademii Techniczno-
Humanistycznej w Bielsku-Białej; 

 24-26 marca - Konferencja FUT dot. spraw socjalnych oraz opiniowania programów studiów 
na Politechnice Gdańskiej; 

 rozpoczęcie prac nad stworzeniem dokumentu dot. kierunków rozwoju FUT oraz 
Informatora FUT; 

 rozpoczęcie prac nad dokończeniem projektu dot. zdrowia psychicznego; 
 wizyty w proponowanych ośrodkach na obóz szkoleniowych POLIgon. 

 
7. Forum Uniwersytetów Polskich  

 
W zakres działań podjętych przez FUniP do I posiedzenia Rady Studentów wchodzi: 

 cykliczne spotkania z Prezydium Forum Uniwersytetów Polskich; 
 spotkania z Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej FUniP w celu przedłożenia sprawozdania 

merytorycznego oraz finansowego Forum; 
 ppracowanie życzeń świątecznych; 
 Zjazd Sprawozdawczo wyborczy - 13-15 stycznia 2022 roku w Uniwersytecie Wrocławskim. 

 
Prezydium FUniP uzyskało absolutorium, a nowym Przewodniczącym Forum Uniwersytetów 
Polskich został wybrany Tomasz Janocha z Uniwersytetu Śląskiego w Katowicach. 
 

8. Komisja Uczelni Mundurowych 
 
W zakres działań podjętych przez KUM do I posiedzenia Rady Studentów wchodzi: 

 uczestnictwo w Balach Podchorążego organizowanych przez poszczególne uczelnie; 
 w dniach 19-22 odbył się XLVII Zjazd Komisji, który był jednocześnie zjazdem sprawozdawczo 

– wyborczym: 
 ustępująca Przewodnicząca sprawozdała się rzeczowo oraz finansowo i wraz z całym 

Prezydium uzyskała absolutorium, 
 w ramach zjazdu odbyło się spotkanie z płk. Jewgiejukiem - Przewodniczącym 

Konwentu Dziekanów Oficerów Zawodowych, który zaoferował swoją pomoc, a także 
wyjaśnił pewne kwestie związane z Ustawą o Obronie Ojczyzny, 

 w ramach zjazdu omówione zostały budżety samorządów studenckich, 
 poruszono kwestię służby kandydackiej i wynagrodzeń podchorążych Szkoły Głównej 

Służby Pożarniczej, 



 
 

 
 

 

 

 nowym Przewodniczącym KUM został mł. chor. Kacper WASZYK, który będzie pełnił 
obowiązki od 1 lutego.  

Planowane wydarzenia: 

 17-19 lutego - spotkanie Prezydium kadencji 2022/23 oraz kadencji 2023/24 w celu 
przekazania doświadczeń, wiedzy i dobrych praktyk; 

 kwiecień - XLIII Zjazd Komisji organizowany przez Szkołę Główną Służby Pożarniczej. 
 
9. Komisja Uczelni Wychowania Fizycznego  

 
W zakres działań podjętych przez KUWF do I posiedzenia Rady Studentów wchodzi: 

 od 1 stycznia rozpoczęły swoją działalność nowe władze statutowe: 
1) Bartosz Kalka-Przewodniczący – AWF Poznań, 
2) Magdalena Kucharska – Wiceprzewodnicząca, członek prezydium ds współpracy 

zewnętrznej, 
3) Andrzej Łychowski- Członek prezydium ds promocji, 

 odbyło się spotkanie z Przewodniczącym -  koordynatorem Zjazdu KUWF odbywający się 
w Gdańsk; 

 odbyło się spotkanie Komisji ds. Promocji; 
 rozpoczęliśmy działania przywracające zawieszony projekt wymiany studenckiej “Mosty”; 
 jesteśmy w trakcie odzyskiwania strony internetowej kwuf.psrp.org.pl.  

 
Planowane wydarzenia: 

 27-29.01- Zjazd Prezydium Stacjonarnie w Poznaniu; 
 31.01- Spotkanie zarządu oraz wybranie koordynatora AWF oddaje krew na część letnią; 
 16-19.03- KUWF dla Młodych; 
 30.03-2.04- Zjazdu KUWF w Gdańsku. 

 
10. Komisja Wyższego Szkolnictwa Medycznego Parlamentu Studentów Rzeczypospolitej 

Polskiej  
 
W zakres działań podjętych przez KWSM do I posiedzenia Rady Studentów wchodzi: 

 odbyły się trzy spotkania Prezydium KWSM na których omówiono plany i działania na rok 
2023; 

 analiza i rozpoczęcie tworzenia raportów z badań ewaluacyjnych przeprowadzonych 
w poprzedniej kadencji (“Badanie opinii studentów kierunków pielęgniarstwo, położnictwo, 
fizjoterapia, analityka medyczna, farmacja oraz ratownictwo medyczne dotyczące jakości 



 
 

 
 

 

 

kształcenia”; “Badanie dotyczące zdrowia psychicznego studentów kierunków medycznych”) 
– nawiązanie w tym zakresie współpracy socjologicznej i metodologicznej; 

 podjęto prace związaną ze zmianą loga oraz identyfikacji wizualnej komisji. Zaplanowano 
kontynuację prac nad modernizacją i uaktualnieniem strony internetowej; 

 powstała grupa robocza, której działania będą skierowane na promocję Komisji Wyższego 
Szkolnictwa Medycznego w mediach społecznościowych, tworzenie materiałów edukacyjno-
informacyjnych dla studentów i  nawiązywanie współpracy  zewnętrznej; 

 podjęto rozmowy w celach informacyjnych z Krajową Reprezentacją Doktorantów w sprawie 
sposobu prowadzenia webinarów oraz współprac do wyżej wymienionych wydarzeń na 
kanałach społecznościowych KWSM skierowanych do studentów kierunków medycznych; 

 podjęto rozmowy z Doktoranckim Forum Uczelni Medycznych  w sprawie organizacji 
wspólnego panelu w zakresie działalności naukowej studentów kierunków medycznych; 

 nawiązano współpracę z prof. Cebulą (UJ) i prof. Janczukowiczem (UMed) w sprawie udziału 
stałej delegacji KWSM w pracach An International Association for Medical Education (AMEE); 

 ustalenie szczegółów związanych z organizacją webinaru o jakości kształcenia na kierunkach 
medycznych z ekspertem międzynarodowym; 

 przygotowanie dokumentacji związanej z powołaniem Pełnomocników kierunkowych oraz 
grup roboczych; 

 rozpoczęcie rozmów w sprawie współpracy z IFMSA-Poland, Polskim Towarzystwem 
Studentów Farmacji oraz Polskim Towarzystwem Studentów Stomatologii;  

 nawiązanie kontaktu z Naczelną Izbą Lekarską; 
 podjęcie prac projektowych z Uniwersytetem Medycznym w Łodzi związanych z organizacją 

konferencji FIEM więcej - Forum Innowacji w Edukacji Medycznej; 
 wyrażenie opinii w sprawie trzech rozporządzeń ministerialnych; 
 utworzenie i dystrybucja Banku Dobrych Praktyk wśród Przewodniczących Uczelni 

członkowskich i stowarzyszonych.  
 

Planowane wydarzenia: 

 Zjazd Komisji Wyższego Szkolnictwa Medycznego w Szczecinie 10-12 marca 2023; 
 Zjazd Komisji Wyższego Szkolnictwa Medycznego w Katowicach 21-23 kwietnia 2023; 
 Konferencja FIEM więcej – kwiecień; 
 Medcamp - początek lipca. 

.  
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I posiedzenie Rady Studentów PSRP 2023-2024

Głosowanie testowe

Podsumowanie głosowania

Opcja Liczba
głosów

ZA 11
PRZECIW 1
WSTRZYMUJĘ SIĘ 1

13

Oddane głosy

Osoba Głos
1 Tomasz Janocha WSTRZYMUJĘ SIĘ
2 Kewin Lewicki PRZECIW
3 Katarzyna Płaczek ZA
4 Bartłomiej Kawulok ZA
5 Karolina Szymkiewicz ZA
6 Agata Andrzejczyk ZA
7 Anastazja Kruchelska ZA
8 Daniel Jankowski ZA
9 Jan Wrona ZA
10 Aleksandra Zmuda Trzebiatowska ZA
11 Monika Wiśniewska ZA
12 Bartłomiej Chojnacki ZA
13 Milena Zawadzka ZA

Przyjęcie porządku obrad

Podsumowanie głosowania

Opcja Liczba
głosów

ZA 13
PRZECIW 0
WSTRZYMUJĘ SIĘ 0

13

załącznik nr 6 do protokołu z I posiedzenia Rady Studentów PSRP
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Oddane głosy

Osoba Głos
1 Milena Zawadzka ZA
2 Aleksandra Zmuda Trzebiatowska ZA
3 Bartłomiej Kawulok ZA
4 Tomasz Janocha ZA
5 Anastazja Kruchelska ZA
6 Daniel Jankowski ZA
7 Agata Andrzejczyk ZA
8 Monika Wiśniewska ZA
9 Katarzyna Płaczek ZA
10 Kewin Lewicki ZA
11 Karolina Szymkiewicz ZA
12 Bartłomiej Chojnacki ZA
13 Jan Wrona ZA

Uchwała ws. przyjęcia Regulaminu dyscypliny finansowej PSRP.

Podsumowanie głosowania

Opcja Liczba
głosów

ZA 12
PRZECIW 0
WSTRZYMUJĘ SIĘ 0

12

Oddane głosy

Osoba Głos
1 Anastazja Kruchelska ZA
2 Kewin Lewicki ZA
3 Jan Wrona ZA
4 Tomasz Janocha ZA
5 Agata Andrzejczyk ZA
6 Aleksandra Zmuda Trzebiatowska ZA
7 Katarzyna Płaczek ZA
8 Monika Wiśniewska ZA
9 Daniel Jankowski ZA
10 Milena Zawadzka ZA
11 Bartłomiej Kawulok ZA
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12 Bartłomiej Chojnacki ZA

Uchwała ws. przyjęcia Regulaminu Rady Studentów PSRP

Podsumowanie głosowania

Opcja Liczba
głosów

ZA 13
PRZECIW 0
WSTRZYMUJĘ SIĘ 0

13

Oddane głosy

Osoba Głos
1 Tomasz Janocha ZA
2 Milena Zawadzka ZA
3 Daniel Jankowski ZA
4 Aleksandra Zmuda Trzebiatowska ZA
5 Katarzyna Płaczek ZA
6 Bartłomiej Kawulok ZA
7 Anastazja Kruchelska ZA
8 Bartłomiej Chojnacki ZA
9 Jan Wrona ZA
10 Monika Wiśniewska ZA
11 Kewin Lewicki ZA
12 Agata Andrzejczyk ZA
13 Karolina Szymkiewicz ZA

Uchwała ws. ustalenia zasad usprawiedliwiania nieobecności na posiedzeniach
Rady Studentów PSRP i Komisji Rewizyjnej PSRP

Podsumowanie głosowania

Opcja Liczba
głosów

ZA 13
PRZECIW 0
WSTRZYMUJĘ SIĘ 0

13
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Oddane głosy

Osoba Głos
1 Anastazja Kruchelska ZA
2 Agata Andrzejczyk ZA
3 Aleksandra Zmuda Trzebiatowska ZA
4 Bartłomiej Chojnacki ZA
5 Milena Zawadzka ZA
6 Tomasz Janocha ZA
7 Katarzyna Płaczek ZA
8 Kewin Lewicki ZA
9 Monika Wiśniewska ZA
10 Jan Wrona ZA
11 Bartłomiej Kawulok ZA
12 Daniel Jankowski ZA
13 Karolina Szymkiewicz ZA

Uchwała ws. utworzenia Komisji ds. współpracy zewnętrznej PSRP

Podsumowanie głosowania

Opcja Liczba
głosów

ZA 13
PRZECIW 0
WSTRZYMUJĘ SIĘ 0

13

Oddane głosy

Osoba Głos
1 Karolina Szymkiewicz ZA
2 Bartłomiej Chojnacki ZA
3 Anastazja Kruchelska ZA
4 Monika Wiśniewska ZA
5 Milena Zawadzka ZA
6 Kewin Lewicki ZA
7 Agata Andrzejczyk ZA
8 Daniel Jankowski ZA
9 Aleksandra Zmuda Trzebiatowska ZA
10 Katarzyna Płaczek ZA
11 Jan Wrona ZA
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12 Tomasz Janocha ZA
13 Bartłomiej Kawulok ZA

Uchwała ws. pozytywnego zaopiniowania kandydatury Pawła Zdybla na
Przewodniczącego Komisji ds. współpracy zewnętrznej PSRP

Podsumowanie głosowania

Opcja Liczba
głosów

ZA 13
PRZECIWKO 0
WSTRZYMUJĘ SIĘ 0

13

Uchwała ws. utworzenia Komisji ds. ewaluacji PSRP

Podsumowanie głosowania

Opcja Liczba
głosów

ZA 13
PRZECIWKO 0
WSTRZYMUJĘ SIĘ 0

13

Oddane głosy

Osoba Głos
1 Anastazja Kruchelska ZA
2 Bartłomiej Chojnacki ZA
3 Katarzyna Płaczek ZA
4 Monika Wiśniewska ZA
5 Aleksandra Zmuda Trzebiatowska ZA
6 Karolina Szymkiewicz ZA
7 Kewin Lewicki ZA
8 Agata Andrzejczyk ZA
9 Jan Wrona ZA
10 Daniel Jankowski ZA
11 Tomasz Janocha ZA
12 Milena Zawadzka ZA
13 Bartłomiej Kawulok ZA
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Uchwała ws. pozytywnego zaopiniowania kandydatury Mateusza Salamona na
Przewodniczącego Komisji ds. ewaluacji PSRP

Podsumowanie głosowania

Opcja Liczba
głosów

ZA 13
PRZECIWKO 0
WSTRZYMUJĘ SIĘ 0

13

Uchwała ws. utworzenia Komisji ds. dydaktyki i jakości kształcenia PSRP

Podsumowanie głosowania

Opcja Liczba
głosów

ZA 13
PRZECIWKO 0
WSTRZYMUJĘ SIĘ 0

13

Oddane głosy

Osoba Głos
1 Katarzyna Płaczek ZA
2 Bartłomiej Chojnacki ZA
3 Karolina Szymkiewicz ZA
4 Aleksandra Zmuda Trzebiatowska ZA
5 Kewin Lewicki ZA
6 Agata Andrzejczyk ZA
7 Daniel Jankowski ZA
8 Jan Wrona ZA
9 Tomasz Janocha ZA
10 Anastazja Kruchelska ZA
11 Monika Wiśniewska ZA
12 Milena Zawadzka ZA
13 Bartłomiej Kawulok ZA
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Uchwała ws. pozytywnego zaopiniowania kandydatury Waldemara Wojny na
Przewodniczącego Komisji ds. dydaktyki i jakości kształcenia PSRP

Podsumowanie głosowania

Opcja Liczba
głosów

ZA 13
PRZECIWKO 0
WSTRZYMUJĘ SIĘ 0

13

Uchwała ws. utworzenia Komisji ds. prawno-socjalnych PSRP

Podsumowanie głosowania

Opcja Liczba
głosów

ZA 13
PRZECIWKO 0
WSTRZYMUJĘ SIĘ 0

13

Oddane głosy

Osoba Głos
1 Katarzyna Płaczek ZA
2 Karolina Szymkiewicz ZA
3 Agata Andrzejczyk ZA
4 Aleksandra Zmuda Trzebiatowska ZA
5 Daniel Jankowski ZA
6 Kewin Lewicki ZA
7 Tomasz Janocha ZA
8 Jan Wrona ZA
9 Milena Zawadzka ZA
10 Bartłomiej Chojnacki ZA
11 Monika Wiśniewska ZA
12 Anastazja Kruchelska ZA
13 Bartłomiej Kawulok ZA

Uchwała ws. pozytywnego zaopiniowania kandydatury Małgorzaty Poszwy na
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Przewodniczącą Komisji ds. prawno-socjalnych PSRP

Podsumowanie głosowania

Opcja Liczba
głosów

ZA 13
PRZECIWKO 0
WSTRZYMUJĘ SIĘ 0

13

Uchwała ws. utworzenia Komisji ds. współpracy zagranicznej PSRP

Podsumowanie głosowania

Opcja Liczba
głosów

ZA 13
PRZECIWKO 0
WSTRZYMUJĘ SIĘ 0

13

Oddane głosy

Osoba Głos
1 Katarzyna Płaczek ZA
2 Agata Andrzejczyk ZA
3 Karolina Szymkiewicz ZA
4 Daniel Jankowski ZA
5 Tomasz Janocha ZA
6 Aleksandra Zmuda Trzebiatowska ZA
7 Kewin Lewicki ZA
8 Milena Zawadzka ZA
9 Bartłomiej Chojnacki ZA
10 Jan Wrona ZA
11 Monika Wiśniewska ZA
12 Anastazja Kruchelska ZA
13 Bartłomiej Kawulok ZA

Uchwała ws. pozytywnego zaopiniowania kandydatury Urszuli Lis na
Przewodniczącą Komisji ds. współpracy zagranicznej PSRP
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Podsumowanie głosowania

Opcja Liczba
głosów

ZA 13
PRZECIWKO 0
WSTRZYMUJĘ SIĘ 0

13

Uchwała ws. utworzenia Komisji ds. projektów PSRP

Podsumowanie głosowania

Opcja Liczba
głosów

ZA 13
PRZECIWKO 0
WSTRZYMUJĘ SIĘ 0

13

Oddane głosy

Osoba Głos
1 Katarzyna Płaczek ZA
2 Karolina Szymkiewicz ZA
3 Kewin Lewicki ZA
4 Agata Andrzejczyk ZA
5 Daniel Jankowski ZA
6 Tomasz Janocha ZA
7 Aleksandra Zmuda Trzebiatowska ZA
8 Jan Wrona ZA
9 Milena Zawadzka ZA
10 Bartłomiej Chojnacki ZA
11 Anastazja Kruchelska ZA
12 Monika Wiśniewska ZA
13 Bartłomiej Kawulok ZA

Uchwała ws. pozytywnego zaopiniowania kandydatury Jakuba Stefaniaka na
Przewodniczącego Komisji ds. projektów PSRP

Podsumowanie głosowania



System https://glosowanie.us.edu.pl

10

Opcja Liczba
głosów

ZA 13
PRZECIWKO 0
WSTRZYMUJĘ SIĘ 0

13

Uchwała ws. wyboru Kamila Bonasa na przedstawiciela studentów w Radzie
Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego

Podsumowanie głosowania

Opcja Liczba
głosów

ZA 13
PRZECIWKO 0
WSTRZYMUJĘ SIĘ 0

13

Uchwała ws. wyboru Piotra Zaremby na przedstawiciela studentów w Radzie
Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego

Podsumowanie głosowania

Opcja Liczba
głosów

ZA 13
PRZECIWKO 0
WSTRZYMUJĘ SIĘ 0

13

Uchwała ws. wyboru Katarzyny Jedlińskiej na przedstawicielkę studentów w
Radzie Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego

Podsumowanie głosowania

Opcja Liczba
głosów

ZA 13
PRZECIWKO 0
WSTRZYMUJĘ SIĘ 0

13
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Uchwała ws. wyboru Macieja Koraba na przedstawiciela studentów w Radzie
Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego

Podsumowanie głosowania

Opcja Liczba
głosów

ZA 13
PRZECIWKO 0
WSTRZYMUJĘ SIĘ 0

13

Uchwała ws. powołania Mateusza Kulińskiego na Rzecznika Praw Studenta PSRP

Podsumowanie głosowania

Opcja Liczba
głosów

ZA 13
PRZECIWKO 0
WSTRZYMUJĘ SIĘ 0

13

Oddane głosy

Osoba Głos
1 Daniel Jankowski ZA
2 Monika Wiśniewska ZA
3 Tomasz Janocha ZA
4 Aleksandra Zmuda Trzebiatowska ZA
5 Anastazja Kruchelska ZA
6 Karolina Szymkiewicz ZA
7 Milena Zawadzka ZA
8 Bartłomiej Kawulok ZA
9 Agata Andrzejczyk ZA
10 Jan Wrona ZA
11 Katarzyna Płaczek ZA
12 Kewin Lewicki ZA
13 Bartłomiej Chojnacki ZA
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Uchwała ws. pozytywnego zaopiniowania Michała Siwka na przedstawiciela PSRP
w Radzie NAWA

Podsumowanie głosowania

Opcja Liczba
głosów

ZA 13
PRZECIWKO 0
WSTRZYMUJĘ SIĘ 0

13

Uchwała ws. pozytywnego zaopiniowania kandydatury Aliny Palamarchuk na
Pełnomocniczkę PSRP ds. współpracy z Ukrainą

Podsumowanie głosowania

Opcja Liczba
głosów

ZA 13
PRZECIWKO 0
WSTRZYMUJĘ SIĘ 0

13

Uchwała ws. wyboru Andrzeja Zabłockiego na członka komisji dyscyplinarnej do
spraw nauczycieli akademickich przy Radzie Głównej Nauki i Szkolnictwa
Wyższego

Podsumowanie głosowania

Opcja Liczba
głosów

ZA 12
PRZECIW 0
WSTRZYMUJĘ SIĘ 1

13

Uchwała ws. wyboru Jakuba Mazura na członka komisji dyscyplinarnej do spraw
nauczycieli akademickich przy Radzie Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego

Podsumowanie głosowania
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13

Opcja Liczba
głosów

ZA 12
PRZECIW 0
WSTRZYMUJĘ SIĘ 1

13

Uchwała ws. wyboru Marii Skrzypczyńskiej-Zagajewskiej na członka komisji
dyscyplinarnej do spraw nauczycieli akademickich przy Radzie Głównej Nauki i
Szkolnictwa Wyższego

Podsumowanie głosowania

Opcja Liczba
głosów

ZA 12
PRZECIW 0
WSTRZYMUJĘ SIĘ 1

13

Uchwała ws. wyboru Luizy Pietrzak na członkinię komisji dyscyplinarnej do spraw
nauczycieli akademickich przy Radzie Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego

Podsumowanie głosowania

Opcja Liczba
głosów

ZA 11
PRZECIW 0
WSTRZYMUJĘ SIĘ 1

12

Uchwała ws. wyboru Amelii Pawlik na członkinię komisji dyscyplinarnej do spraw
nauczycieli akademickich przy Radzie Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego

Podsumowanie głosowania

Opcja Liczba
głosów

ZA 12
PRZECIW 0
WSTRZYMUJĘ SIĘ 1



System https://glosowanie.us.edu.pl

14

13

Uchwała ws. wyboru Aleksandry Cader na członkinię komisji dyscyplinarnej do
spraw nauczycieli akademickich przy Radzie Głównej Nauki i Szkolnictwa
Wyższego

Podsumowanie głosowania

Opcja Liczba
głosów

ZA 12
PRZECIW 0
WSTRZYMUJĘ SIĘ 1

13

Uchwała ws. wyboru Alicji Staszek na członkinię komisji dyscyplinarnej do spraw
nauczycieli akademickich przy Radzie Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego

Podsumowanie głosowania

Opcja Liczba
głosów

ZA 12
PRZECIW 0
WSTRZYMUJĘ SIĘ 1

13

Uchwała ws. wyboru Pawła Świniarskiego na członka komisji dyscyplinarnej do
spraw nauczycieli akademickich przy Radzie Głównej Nauki i Szkolnictwa
Wyższego

Podsumowanie głosowania

Opcja Liczba
głosów

ZA 13
PRZECIW 0
WSTRZYMUJĘ SIĘ 0

13


